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KOVACS PETER
Tisaelt Kdpvisel<itarsaim! Arra k6rem On6ket, aki mar itt van, az kapcsolja be a g6pdt, hogy
lehessen a technika szimiira is kithat6vri vAljon az, hogy vagyunk-e annyian, hogy kezdhessiik
a mai k6pvisel6-testtileti til6st. Ugy Litom, hogy kell6 szirnban vagyunk. Akkor javaslom,
kezdjik az,al, az iil6st, amivel mindig is szoktuk kezdeni, hogy k6z6sen ftinnrillva etdnekeljiik
Nemzeti Im6dsrigunkat, a Himnuszt, annak 6rdek6ben, hogy kell6 aliuzafial tudjuk k6pviselni a
XVI. keriileti lak6k 6rdekeit.

KOVACS PETER
Kdszdndm szepen! A trij6koztatom tisztelt K6pvisel6trirsaimat, hogy Nemes G6bor. Vaddsz

Daniel, 6s Vass Piil kdpvisel<iurak jeleadk, hogy a mai til6sen nem tudnak rdszt venni.

K6rdezem az Ugyrendi Bizottsiigot, ds annak eln6kdt, vannak-e javaslataik a mai napirendekkel
kapcsolatban? Abonyi Jrlnost illeti a sz6! Parancsoljiil Jiinos!

ABONYI JANOS
K6szdn6m sz6pen a sz6t, Polgiirmester tr! Az Ugyrendi Bizottsiig rittekintette a mai i.il6s

meghiv6ban jelzett napirendi pontjait. 6s az a javaslata. hogy a meghiv6ban jelzettek szerint
t6,rgyaljuk v6gig a mai napirendi pontokat, vriltoztatisi javaslatunk nincs. Kdszcindm.

KOVACS PETER
Kdsz6ndm szdpen. Akkor arr6l d6nt most a K6pvisel<i-testiilet, hogy elfogadja-e a

napirendeket? A kikiilddtt napirendi somak megfelel6en, aki ezzel egyetdrt, kerem igennel ea
jelezze. Szavazzunk! A K6pvisel6+estiilet l3 egyhangirlag elfogadta a hatdrozai javaslatot.
Illetve a napirendet.

HATAR ZAT
13U2022. (V. 18.) Kt. Budapest F6vriros XVI. keriileti Onkormiinyzat Kepvisel<i-

testtilete az iilds napirendjdt az akibbiak szerint iiillapitja meg:

I Jelent6s az Onkormdnyzat Kdpvisel6-testiilete 6s

polgArmestere halirozatainak vdgrehaj6sArol ds a mdg
vdgre nem hajtott hatSrozatok helyzetdrol
6812022. szdmri elrite eszt6s

Eltiteriesao : Kovdrcs Pdter
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polg6rmester

HIMNI.JSZ

NAPIREND:
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Besziimol6 a XIV. kertileti
Ttizolt6parancsnoksiig 2021. dvben

tevdkenysdgdr6l
69/2022. szimri el6ter eszt6s

El6te eszto : Kovdcs Pdter polgdrmester

Javaslat a XVI. keriilet Kerwiirosi Eg6szs6giigyi

Szo196lata Alapit6 Okiratiinak m6dositds6ra

7612022. szimri el6ter es

Ekiteriesa6: Acs Anik6 alpolgiirmester

Atfog6 €rtdkelds a Budapest Friv6ros XVL kertileti
Onkormrinyzat 2021. dvi gyermekj6ldti 6s

gyermekvddelmi feladatainak ell6tAsAr6l

7112022. szimri el6ter
Eloteriesari: Acs Anik6 alpolgiirmester

Besz6mol6 a helyi Drogstratdgi6hoz kapcsol6d6

felmdrdsrol
7212022. sz6mri el6ter eszt6s

Eloterjeszt6: Sziisz Jozsef alpolgdrmester

Hivat6sos
v€gzell
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Javaslat a Kertv6rosi Kft. 2021. iizleti dvr6l k6szitett dves

besziimol6jdnak elfogad6s6ra, valamint pdnztgyi

kompenz6ci6 nyrij t6sdra

7312022. sz6mri el6ter eszt6s

Eloterieszto: Koviics Pdter polg6rmester

7712022. sz6mri el6ter eszt6s

: Acs Anik6 alpolgiirmester
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Elote eszt6

8.

Javaslat a REHAB-XVI. Foglalkoaat6 6s Szolg6ltat6

Nonprofit Kft. 2021. tizleti dvrtil kdszitett 6ves

besziimol6j 6nak elfogaddsdra
(7412022. szimri el6terieszt6s)
Ekiterj esztri: Koviics Pdter polgarmester

Javaslat a ..Sashalmi Piac" Kft. 2021. nzleti dvr6l kdszitett

6ves besz6mol6jrinak elfogadiisiira, valamint a Kft.
iigyvezet<ije megbizdsi dijiinak emeldsdre
(75l2022. szimri el6terieszt6s)
El6terjeszto : Koviics Pdter polgiirmester

Javaslat b6rl6kijeltil6si jog biztositrisdra vonatkoz6

meg6llapod6s megk<it6sdre
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10.

l1

Daroczi Zoltin - a Kdzneveldsi, Kulturiilis Sport, I! risrig-

6s Gyermekv6delmi Bizottsiig - nem kdpvisel<i tagirinak

kdztartozrisi 0gye

(Zirt iil6st ig6nyel az Miitv. 46. $ (2) bek. a) pontja
alapjin!)
7012022. szimfr l6ter eszt6s

Eloteriesztri: Koviics P6ter polgiirmester

A polg6rmester, az alpolg6rmesterek. a taniicsnokok, a

bizotts6gi elndkdk besz6mol6ja az el6zo kdpvisel6-

testiileti iil6s 6ta tdrt6nt, fontosabb esemdnyekr<il

12. Kdpviseklikdrddsek,kdz6rdekfibejelentdsek

2022. mijus 18.

Kov6cs Pdter pol gdmester

113 igen.0 nem. 0 tart6zkodds)

NAPIREND: I Jelent6s az Onkormdnyzat K6pvisel6-testiilete 6s

po196rmestere hatirozatainak v6grehajtrisrir6l 6s a m69 r'6gre

nem hajtott hatr{rozatok helyzet616l
( 68 I 2022. szbrni elotei e szt6s\

Ekiteriesa<i: Koviics P6ter polgiirmester

KOVACS PETER
igy akkor 1. sz6mmal kezd6dik: Jelentds az Onkormiinyzat K6pviselo-testiilete ds

polgriLrmestere hatarozatainak v6grehajt6s6r6l 6s a mdg vdgre nem hajtott hatii(ozatok

helyzet6r6l cimti el6te{esa6s. El6terjeszt6kdnt nincsen hozz|f'uznivalom. K6rdezem van-e

kdrdds? K6rd6st nem letok! Vdlem6ny, javaslat, avagy hozzitszolfls? Most erre sincsen igdny.

Hat6rozathozatal k6vetkezik. Az el6terjeszt6s 9. oldal6n tal6lhat6, l. hatirozati javaslatr6l

szavazunk, ddntsiink. A K6pvisel6+esttlet 12 igen, 0 nem, I tart6zkodiis mellett elfogadta a
javaslatot.

HATAROZAT
132/2022. (V. r8.) Kt. Budapest F<iviiros XVl. kertileti Onkormiinyzat Kdpvisel6-

testiilete a

24112020. (x. 14.) Kt.
t6/2021. (vr. 23.) Kt.
t7/202t. (vI.23.) Kt.
15412021. (XII. 08.) KL
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Hatririd6:

Felel<is:



2912022. (1.26.) Kt.

30/2022. (r. 26.) KL

8612022. (lll. 16.) Kt.

111t2022. (1v.27.) Kt.

11212022. (lV. 27.) Kt.

11312022. (1v.27.) Kt.

114/2022. (lV. 27.) Kt.

1ls12022. (Iv.27.) Kt.

11612022. (Iv.27.) Kt.

11712022. (1v.27.) Kt.

11812022. (lv. 27.) Kr.

11912022. (lV.27.) Kt.

12012022. (lV. 27.) Kt.

12312022. (lV.27.) Kt.

13012022. (1V.27.) Kt.

hat6rozatok v6grehajt6srir6l sz616 jelent6st elfogadja.

Hatarido:
Felel6s:

2022. m6jus 18.

Koviics P6ter Pol gdrmester

(12 igen. 0 nem. I tart6zkodris)

VAC PETER

A 11. oldalon kezd6d6, II. sz6mri hatarozati javaslatr6l ddnttink, szav azznrtk. A K6pvisel6-

testtilet 12 igen, 0 nem, I tart6zkodris melleu elfogadta ezt ajavaslatot is'

HATAROZAT
133/2022. (V. 18.) Kt. Budapest F6vdros XVI. kertiteti Onkorm6nyzat Kepvisel<i-

testiilete a Budapest F5varos XVI. kertileti OnkormiiLnyzat

Polgiirmestere 4l)l202l. (V' 19.) PM polgilrmesteri hatirozat

alapjan a Zenlvel a Holnap6rt Alapitvdny (sz6khely: 1165

Budapest, Tiirrcsics u. 7., ad6sz6m: 18166710-1'42' k6pviseldje:

Goda Krisaina) .. Furulyafesztivdl megrendezise" cimti

piiyiaatAnak megval6sitasAra biztositott 120'000'- Ft

dnkormiinyzati temogatiis lelhaszn6l6srlr6l sz6l6 elszdmol6st

elfogadja.

Hat6rid6 6rtesit6sre: 2022. mdjtts 30.

Felel6s: Kov6cs P6ter polgriLrmester
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( l2 igen. 0 nem. I tart6zkodes)

KOVAC S PETER
Es utoljrira enn6l a napirendi pontnril, a 12. oldalon talilhat6, Ill. szimt hatiirozati javaslatr6l
ddnttink, szavazzwkt A K6pvisel6+esttilet 12 igen, 1 nem, tarr6zkod6s ndlkiil elfogadta a
hatarozati javaslatot.

HATAROZAT
13412022. (V. 18.) Kr. Budapest F<ivriros XVI. kenileti Onkormrlnyzat Kdpvisel<i-

testUlete a Budapest F6vri.ros XVL kertileti Onkormiinyzat
Polgiirmestere 17812021 . (lll. 10.) PM polgdLrmesteri

hatii.rozatri.Lnak vdgrehajtisi hat6ridejdt 2022. december 3l -re
m6dositja.

Hatdrido:

elel<is:

2022. m6jus 18.

Kov6cs P6ter polgiiLrmester

( l2 igen. I nem. 0 lart6zkodris)

KOVAC S PETER
Igy ezt a napirendi pontot le tudtam ziiLrni.

NAPIREND: 2

KOVACS PETER

Besz6moki a XIV. keriileti Hivatrisos Tiizolt6parancsnoksdg
2021. 6vben v6gzett tev6kenys6g6r6l
6912 . szimri el6 eszt6s

Ekiterj esztri: Kovrlcs P6ter polgdrmester

Soron kdvetkezik 2-sel jelzett: Beszrirnol6 a XIV. kertileti Hivatiisos Tiizolt6-parancsnoksiig
2021. 6vben vdgzett tev6kenysdg6r6l cimri ekiterjesads. El<iterjeszt<ikdnt nincsen
kiegdszitenival6m. Viszont iidv6zl6m a teremben Salamon Lajos trizolt6-alezredes urat, a
Kapitrinysrignak a parancsnok6t, 6s amennyiben kdrdds van, akkor majd azr hozza tud)i*
ftiltenni, tisaelt K6pvisel6teirsaim. Kerdezem is, hogy van-e kdrdds a besz6mol6val
kapcsolatban? Mizsei Lriszl6nak van k6rddse, parancsoljon! Akkor arra k6rndm parancsnok
urat, legyen kedves, friradjon ide ds akkor a kdrddsekre legyen kedves vrilaszolni. Illetve, hrit
hogyha brlrmi olyan dolog van, amivel mdg kiegdsziten6 akkor aa is meghallgatjuk majd a
k6rd6sek utan. j6? Ide! Mizsei kdpvise16 lir. parancsoljonl
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MIZSEI LASZLO
Kdszdndm a sz6t! Udvdzl6m Ttizolt6parancsnok uratl Kdszdncim szdpen. hogy megjelent 6s a

kdrd6sem a kdvetkez<i, kcivetkez6k lennenek' A jelent6sben szerepl6 g6pjriLrmii fecskendobol 2

db van, egy Mercedes 6s egy Renault. J6l tudom, hogy 6n ezt, hogy ezek 6sr6gi szerzetek' teh6t

mrir igen erosen megdrhettek arra, hogy cser6lj6k 6ket? Annak ellen6re, hogY mdg

hasznilhat6k? Ez lenne az egyik kdrd6sem. A masik az, hogy pontosi tsuk azt, hogy ellen6riaiik

a felszini vizelvezet6 rendszereket a kdzbiAons6gi referens kozremtikdddsdvel' Milyen felszi

vizelvezet' rendszerekr6l van sz6 ebben az esetben, teh6t ezt szeretn6m tudni? Es ez is benne

szerepel a polgdri v6delmi szakteriileten elv6gzett feladatok kOzdtt, hogy a Helios rendszerrel

felttiliOtt keruieti adatokat folyamatosan pontositjuk. Mi is egdszen pontosan ez a Helios

rendszer? Mert erre kivilncsi lenn6k, mint hogyha hallottam volna r6la, csak nem vagyok kdpbe,

az6rt k6rdezn6m , hogy ez mi, mit is takar? A Tiizolt6segnak az Allapothval kapcsolatban. hrit

igen. t6bb, mint 80 dves az eptilet, 6n rigy tudom. hogy tov6Lbbra is kihivrisokkal ktizd. Annak

ellen6re, hogy vannak rajta javitesok. Tov6bbra is azt szeretndm tudni, hogy nem lenne

6rdemesebb inkdbb valahova m6shova kdltdzletni a trizolt6 <irs6t, mintsem, hogy fehijitani ea

az dptiletet. mert en rigy gondolom, hogy. ahogy 6n. amikor utoljeira jiirtam ott, igen nagy munka

lenne, igen sok p6nz. Es tal6n akkor lehetne majd t6bb eszk6zt is elhelyezni, mint amennyi

most. BiiLr annak ellendre. ahogy eln6zem, drvendesen. drvendetesen csdkkentek a k6resetek,

@h6r ez azt jelenti. hogy ebben az 6vben, pontosabban az el6zo dvben nem volt olyan sok

munkdjuk. Annak ellen6re, hogy kdrtilbeliil minden hriromb6l, 2 napon, 3 napb6l k6t napban

vonultak. ha j6l Litom. J6. K6sz6ndm sz6pen. Ezek lenn6nek a k6rd6seim. Koszdndm a

viiaszAtl

n1

KOVACS PETER

Kdvetkez<i k6rdez6, Hollai Gribor, parancsoljon Kdpvisel6 tr!

HOLLAI GABOR
Kdszdndm a sz6t, Polgiirmester tr, 6s szeretn6m megkdszdnni a besz6mol6t. Kdt k6rd6sem van

a beszrlmol6val kapcsolatban. A mtiszaki mentesre kit6r a besz6mol6. Azt szeretnem k6rdezni,

a tavaly i 6v sor6n volt-e HEv-gazol6s, mriszaki ment6sbe, ahol a tiizolt6sdg itt a keriiletben

termdszete sen, ahol a tfizolt6s6g beavatkozott. A mdsik k6rd6sem, hogy a besz6rno Ioban

viszont nem talaltam inform6ci6t a kirendelts6g 6llomanydnak a szimar6l, hogy ebben tdrt6nt-

e esetleg '21-ben viiltozrls?, Mennyi tiizolt6 dolgozik jelenleg a XVI. kertileti kirendeltsdgen?

Van-e betOltetlen stetusz? Es biztositva van-e a megfelelo utdnp6tl6s? Kdszdndm sz6pen!

KOVACS PETER

K0szdn6m sz6pen! K6vetke zo kdrdezo Abonyi Jrinos kepvisel6 ur! Parancso ljon!

ABONYI JANOS
r,iszo*i. a sz6t, Polgiirmester rir! Az egyik k6rd6sem, fgy tiinik a statisztika alapjan, hogy

csdkkennek a kiildnbdz<i k6resetek, ha a'20-at. meg a '21-es 6vet dsszevetjiik' Van egy
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bekezdes, ami foglalkozik is ezzel, csak szeretn6m kdrdezni, hogy m6lyebb elemz6s t6rt6nt-e.
hogy mi ennek az oka, hogy mondjuk egy szerencsds, meg egy pozitiv tendencia, csak mi a, mi
az oka, es ha fel, vagy kidertil az, hogy hogy, hogy mi eredmdnyezte ezt, akkor ezt a
cselekvdssort 6hajtjriLt<-e folytatni. Ez az egyik kdrd6sem. A mdsik, hogy mit, mit jelent ez a
nagy sziirnt tdves riasniis, mert az liitszik, hogy a szifurddkos t6ves riasztAs, az szitm, az nulliira
csdkkent, de a tdves riasaiisok sz6rna, az igy is el6g magas. Most mit, mit takar igazrindib6l ez?
A harmadik kdrddsem az csatlakozik Mizsei kdpviselo rir k6rd6s6hez, hogy nem fordulhat az
el6, egydbkdnt, ha, itt az ember a laktanya 6llapotrit, meg a. kocsiszint, vagy nem tudom. hogy
hivjiiLk pontosan en a, ed a reszet az 6piiletnek, ha mondjuk egy riaszt6snril olyan probl6ma
van, hogy nem tud kidllni a kocsi, tehiit ez a veszily nem fenyegeti a parancsnoksrigot?
Kdsz<indm szdpen!

KOVA PETER
K6szdndm sz6pen! Tov6bbi kerdez6t nem latok! igy Salamon Lajos parancsnok rimak van
lehet6sdge viiaszadisra, parancsoljon!

LAMON LAJO
Kdsz6n6m Polgiirmester ur! Tisaelettel kdsz6nt6m a K6pvisel<i-testtlleten megielent
kdpviselSket, PolgdLrmester urat, Jegyz6 urat! A kdrd6sekre Mizsei frnak szeretndk el<isz6r
vrilasa adni. A gdpjrirmii-fecskend<jk cser6j6vel kapcsolatban. Ezek a gdpjriLrmii fecskend<ik
val6ban nem fiatalok mar. De teljes mdrtdkben meglelelnek mind a kdzlekedesbiaons6gi, mind
pedig a tt2oltris, tiizolt6+echnika szabiilyoknak. Ezeket rendszeresen karbantartjak, iltetve
brfu'milyen javitdsi munkrilatok felmeriilnek, akkor azt szakszervizben v6gzik el. sajnos a
flbvairosban nem sok lecskend6 van tartaldkban, de mdg van igy is. Teh6t, hogyha brirmelyik
fecskendti rigy meghibrisodna, hogy hosszabb ideig szervizbe kell lenni, akkor azonnal tudja
p6tolni a f6vilLros. A vizelvezeto rendszerekkel kapcsolatban, ezek a kisviz folyrisok, iltetve
csatomarendszereket, amit a Vizmrivekkel egyiitt szoktunk, illetve a patak, ami ritfolyik a XVI.
keriileten, ennek a bizonyos r6szeit jtirjuk be. De term6szetesen ez az egesz €,szak Pestet erinti,
hiszen a patak nem rill meg a kertilet hatrir6nril. Hanem az i,/;folyik szinte az eg6szdn, ds a
Dunrlban k6t ki. Teh6t ea szoktuk bejriLrni 6s mondom, mindenkdppen, minden bejrlLriison a
viztigyi szakemberek rdszvdtel6vel. Itt azl ellen<irizziik csak, hogy nem akaditlyozza-e esetleg
nagyobb esriz6sn6l, vagy ilyen vilLirnrirvizn6l, hogy feltorl6djon bdrmi a patakmederbe, illetve,
hogy ez ilyen villtirnrirvizet okozzon. Ezt szoktuk szemrevdtelezni. A Helios rendszer, ez egy
bels6 rendszertink, el arra hoariLk l6tre, hogy a polg6rv6delmi adatbazis vdgiil is, ennek a
r6viditett neve. Ebben belefoglaltatik a tdlen esetleg olyan id6jrir6si viszonynril a sziiksdg
parkoltatrisi helyszineket, iskolakat, ahol igdnybe lehet venni, hogy elhelyezztink szem6lyeket,
esetleg bombariad6n6l, vagy pedig. hogyha a II. villghriborus robban6testet lelnek fel,
b6rmilyen helyszinen, 6s esetleg iskokiLkban, 6vod6kban ki kell iiriteni an a helyet, akkor a,
vagy pedig a lakossrigot, hogy ideiglenesen el tudjuk helyezni. Ennek az adatbrizis6t foglalja
magdba, ez a rendszer. A laktanya feltjitrlLs6val kapcsolatban: a laktanydnk val6ban nem flatal,
de teljes m6rtekben megfelel arra, hogy az 6llom6nyt biztonsegosan el tudjuk sziilliisolni benne.
Voltak korszenisitdsek az elmtlt 5 6vben is folyamatosan, ugye hrit sajnos a f6vrirosnak 16
kertilet6ben van ti2olt6sdga, igy nemcsak a mi keniletiinkkel foglalkoznak, de term6szetesen
az azonnali javiteisokra mindig van keret. Illewe a sziikseges tisztas6gi festesek,
korszenisit6sek, ahogy szerziink bizonyos fornisok at, vagy ptiytank, akkor igy indulnak ezek.
De az elmrilt dvekben kicser6lt6k pdldriul a kazrfurunkat, lej lesaetttik az irodahelysegeket,
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technikai fejleszt6s is tdrt6nt, most jelen pillanatban is egy rij telefonrendszert telepitenek a

laktany6ba, teh6t fejl6diink, amennyire lehet. De sajnos lassan megy,6s nem olyan kitviinyosan.

Hollai kdpvisel<i ur, a HEV-gazoliissal kapcsolatban 6rdekl6ddtt. A tavalyi 6vben volt, eg6szen

pontosan ennek ut6na k6ne ndznem, hogy pontosan h5ny alkalommal volt. Az idei dvben is volt,

de vannak szerencs6sebb kimenetehi, van szerencs6tlenebb, biaos vagyok benne, hogy a
tavalyi 6vben is 5-10 alkalommal vonultunk, de ahogy irtam a beszrimol6ban is, nem csak a mi
egys6geinket vonultatj6k ide, hiriba, hogy mi vagyunk az illetdkesek, hanem ugye els6dlegesen

a riasztils rendszer tgy van 6ssze6llitva, hogy a legkdzelebbi trizolt6egysdget riasszrik. Ezdrt a

X-b61, illetve a XVII. keriiletb6l is vonulnak a rajok. De azt tudom, hogy az id6n kdt alkalommal

is volt HEV-griaokis. Az egyik az szerencsdsebb volt, ott nem tdrtdnt komoly s6riilds, a m6sikn6l

viszont sajnos elhunlt az illet<i. Ez az ellent6tes kdzlekedds miatt van. Nagyon sokan ezt nem

veszik figyelembe, hogy a HEY az mdg mindig ez a angol rendszer szerint k6zlekedik. Illetve

a l6tszrim adatokkal kapcsolatban, a ldtsziimunk a napi l6tsz6m, illetve a teljes l6tsz6munk

megfelel6. A trizoltiisi, miiszaki ment6si feladatok elliitisrira keressiik a megoldrist, hogy hogy

tudjuk teljesen feltdlteni az rlllomrinlt. De jelenleg alkalmas minden csoportnak a l6tszima ana,

hogy a szabadsdgokat, ilteWe a kompenz6ci6s szabadnapokat kiadjuk, illetve, hogy a szolg6lati

napon megfelel6 l6tszammal szolgdlatban legyiink. Ugye Budapest egy szerencsds helyzetben

van, tov6bbra is, ahogy mondtam, 16 ker0letben van tlizolt6sdg, nemcsak azonnali

beavatkozdsra csak egy-k6t aut6 iill rendelkez6sre, hanem nagyon gyorsan, viszonylag nagyon-

nagy er6t tudunk a helyszinre riasztani, hogyha ez alkalmas, vagy illetve sztiks6ges. A tavalyi

6v v6g6n, novemberben volt egy h6rmas, kiemelt tiiztink, ugye nekiink riasarlsi fokozataink

vannak. Az l-es a kukattiz, mondjuk igy, vagy a macska a fin, az 5-ds pedig amikor mondjuk

egy sportcsamok 69, teljes terjedelmdben. Egy h6rmas tiiziink volt novemberben, a XVI.

kertiletben, ahol nehezitette a beavatkozilst, hogy l6szerek voltak ahiaban, ahol 6gett a ttiz, egy

ffist6l5b6l indult el a kertben, 6s ez k6t csal6di hazat is 6rintett. Tet6szerkezetet, lak6sokat. Es

kideriilt, hogy egy harmadikat, amit veszdlyeztetett, abban pedig l6szereket tiiroltak, mivel az

illetonek olyan loglalkozSsa volt, hogy erre engeddlye volt. Ugye itt akkor be kellett vonni a

rendorsdget, ki kellett a l6szereket hordani. H6l 'lstennek sikeriilt megakad6lyozni, hogy ea a

hazat is drintse atitz.De a biaonsiigi 6vint6zkeddsek lehetos6get teremtettek erre, 6s itt is t6bb

keriilet egys6gei vettek r6szt, de els6dlegesen ugye mi voltunk a trizoltas vezet<ii. Abonyi

k6pviselci rir cs6kken6 kiiresetek szdma. Azerl nem vizsg6ljuk konkr6tan, hogy pontosan mi6rt

cs6kken. ugyanis az ingadozdsnak a legf6bb oka az szokott lenni, hogy az id6j6rdsi anom6lirlk,

tehdt a jriniusi z6porok, az 6v vege, illetve az dv eleji nagy fagyok. illetve a h6olvad6sokb6l

lehetnek el6fordul6 olyan kiiresetsziirn ndvekedds, hogy itt p6ldeul november v6g6n, illetve a

juniusi zriporoka utalok, amikor ez jelent6sen megn<iveli a riasztiisi szrimunkat. Ugye akkor a

mtiszaki ment6sek sziima megn6, eziiltal akkor a statisztika is eltol6dik. vagy a mriszaki

mentdsek sz6ma X sziimmal megno. De konkr6tan, amit tudok, hogy a nagysz6mri tdves

riasztrlsokkal kapcsolatban ez aA generllja, ahogy eA m6r tdbb 6ve vizsg6ljuk mi is, hogy

p6ld6ul 2012-ben CO 6rz6kel6 eseteknek a riasztott, tehdt a CO 6rz6kel6s krireseteknek a l2'Yo-

6ban volt CO drz6kel6, ez most a tavalyi adatok mir 89 o/o-a a CO-s kiiresetekn6l van CO

6rz6ke1o. Es ugye nagyon sok 6rz6keloben, nagyon sok elem van, ezek kimeriilnek,6s ez is

geneftil jelz6st, 6s a, ez a jobb, mi is ea szeretjiik, hogyha nem a lakossrig, vagy a polgiirok

kezdik el javitgatni ezeket a berendez6seket, vagy gondolkoznak, hogy mi, hanem hivjak a 1 12,

vagy a 105-6s telefonsz6mot. Koll6griink kimennek a helyszinre, ds ez ajobbik eset, hogy mi

meg6llapitjuk, hogy csak az elem meriilt ki. Es nincs sz6 szdnmonoxid jelenl6tr6l, vagy

m6rgez6srol. De ugyanez tudom elmondani a tizjelzo rendszerekkel is, hogy a 201O-es 6vek

etejdn m6g igen kis sz6mban fordult e1o, h6l'Isten, aZ mondom, h6l' Isten, a jelenlegi szr1rnok

mrir sokkal nagyobb nagysrlgrendekr6l besz6lnek, nemcsak k6zi.iletek, meg int6zm6nyek,
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hanem lakoss6g is igen nagy sziimban hasznii tizjelzo rendszereket. Es ezek is olykor

meghibrisodnak, ds ezek gener6lnak t6ves jelz6seket. Tehrit ugyanekkor is az egysdgeinl

kimennek a helyszinre, 6s az ottl6v<i kv. parancsnok megrillapitja, hogy az eset t6ves volt Ha

el6fordul, hogy pdldriul munkrilatokat v6geznek,6s nem takarjrik le ezeket a fejeket, ugye a

flist6rz6kelo 6rz6keny a por, a szrill6 porra is, ugyanirgy bejelez, mintha fiistdt 6rz6kelne, neki

ez a dolga. Csak ebb6l kifoly6lag akkor ezeket a riasarisokat megtdritik. De, hogyha

bebizonyosodik, hogy meghib6sodik a berendez6s, termeszetesen akkor a kisz6ll6st nem

szirnliuzi*. ki.

HOLLAI GABOR
K6szdn6m a sz6t, Polgiirmester fr! A besz6mol6 utols6 fejezete, a 2022-es tervekrol sz6l.
Ennek az utols6 bekezd6s6ben ez szerepel, 6s most sz6 szeint id6zek: ,,Kiemelten fontos feladat
a laktanya 6llagmeg6v6siihoz, valamint a sziiks6ges javit6sokhoz (nyikisz6r6k cser6je, toviibbi
tisztasiigi fest6sek, udvari burkolat cser6je) fejlesadsekhez sziiks6ges anyagi forriisok
megteremtdse, a ptiyizali trimogatasok, rinkorm6nyzati tdmogatdsok, valamint kcizponti
fornlsok ig6nyl6se." Ennek kapcs6n szeretn6m javasolni az d*orminyzat, a k6pvisel6k
figyelmdt felhivni ana, hogy amennyiben az dnkorm6nyzat lehet<is6gei engedik, akkor
jaruljunk hozz6, ezekhez a fejlesadsekhez, vagy amit a tr.izolt6sdg jelez fel6nk. Kciszdndm
sz6pen!

KOVACS PETER
Kdszdndm sz6penl Tov6bbi hozzAsz6lAsokat nem l6tok! Az el<iterjeszt6s els6 oldalin talilhat6
hatinozati javaslatr6l ddntiink, szavazzlnkl A Kdpvisel6+estiilet 13 igen, egyhangrilag
elfogadta a beszrimol6tl

HATAROZAT
135/2022. (V. 18.) Kt. Budapest Fovaros XVL keriileti Onkormiinyzat K6pvisel6-

testiilete tgy hal6roz, hogy a F<ivarosi Katasztr6favddelmi
lgazgatositg Eszak-Pesti Katasztr6favddelmi Kirendeltsdg XIV.
keriileti Hivatdsos T[izolt6-parancsnoksrig 2021. 6vi
tevdkenys6g6r6l sz6l6 beszrimol6jrit elfogadja.

2022. m6jus 18.

Koviics P6ter pol grlrmester

(13 igen, 0 nem,0 tart6zkod6s)
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KOVACS PETER
K6szdn6m sz6pen a vrllaszokat! K6rdezem, hogy van-e v6lemdny, javaslal,hozzitsz6l6s? Hollai
G6bor, parancsolj on !

Hatiirido:
Felel6s:



SALAMONLAJOS
Kdszdndm sz6pen. Viszontkit6sra!

NAPIREND: 3

KOVACS PETER
Soron kdvetkezik 3-sal jelzett: J
Alapit6 Okiratdnak m6dositrisara

asszony, aki jelzi, hogY nincsen

parancsolj on!

HOLLAI GABOR
Kdsz6ndm szdpet. Az el6terjesa6sben az szerepel, hogy

ingatlant, teh6t a R6di6 utca 10. 6s a Beno utca 3' sz6m

c6lj6b6l vissza kivrinja venni a Szakrendel6t6l. Hogy m

6nkormiinyzat? K6sz6ndm.

Javaslat a XVI. keriilet Kertvdrosi Eg6szs6giiryi Szolgdlata

Alapit6 Okiratrinak m6dosit6s6ra

7612022. sztmu el6 CS

El6t eszto : Acs Anik6 alpolg6rmester

avaslat a XVI. kertilet Kertv6rosi Eg6szs6giigyi Szolgdlata

cimri el6terjesa6s. Az el<iterjesz6 Acs Anik6 alpolg6rmester

kieg6szitenival6ja. Kdrdezem van-e k6rd6s? Hollai G6bor,

az onkorminyzal a k6t megtiresedett

alatti ingatlanokat egy6b hasznosit6s

ilyen hasznositrisban gondolkodik az

KOVACS PETER
Tov6bbi k6rdez6t nem liitok. Az el6terjesztonek van lehet6s6ge

Anik6 alpolgrirmester asszonyl Mikrofont is be kell kapcsolni'
v61aszad6sra. Parancsolj on Acs

Acs aNIro
,q. s.rro utcilban szeretn6nk majd, tehat ugye adott esetben kialakitani olyan szolgrilati

lakiisokat, ahol ugye az eg6szsegtigyben dolgoz6k elhelyezkedhetnek, de semmi, teh6t ugy

mondom, hogy most m6. "gy.r".i* 
nincs l6tjogosults6ga, hogy a KESZ Alapit6 Okirat6ban

,r.r"p.li"n.k 
"rek 

az 6pilletek, hiszen nem 6k fogjak haszn6lni ezt k6vet6en. Teh6t ugye most

UefeiezOatitt gyakorlatiiag minden rendel6nk felujit6sa, mert ezt arra haszn6ltuk, ugye a R6di6

ut"ai epUl"t"t,-illewe a Ben6 utcai 6piiletet is, ahol m6g ugye miikdddtt a stirg6ssdgi ell6t6s,

hogy ugye ott, teh6t hogy, teh6t ezek most mrir felszabadultak, mert mindennel v6gezttink' a

lelij itdsok tek inteteben. Kdszdncim.

KOVACS PETER
Ezzel e^ a napirendet lez6rtam. Kdszdndm szdpen, tovdbbi kevds munkiit'

KOVACS PETER
V6lem6ny, j avas lat, hozzitszoltts? Mizsei L6szl6, parancsoljon!
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KOVACS PETER
Hiit nem tudom, akkor figyelt-e Kdpvisel6 [r, h6t az Alpolg6rmester as szony azzal kezdte,hogy
a Ben6 utcai ingatlant szeretn6nk fehijitani, 6s szolg6lati lakiisokat kialakitani benne. Teh6t...

KOVACS PETER
Acs Anik6 alpolgirmester asszon).t ana k6rem, hogy legyen kedves m6g egyszer lassabban,
mondja el an, amit az el6bb elmondott! Parancsoljon!

ACS ANIKO
Teh6t egyr6szt, tehritjelenleg a KerftArosi Eg6szsdgiigyi Szolgriltat6 Szervezethez tart oznak az
dpriletek, aminek nincs l6tjogosultsriga, hiszen nekik mdr erre nincs sziiks6giik. Teh6t ebb6l
ad6d6an ez egy els<i l6p6s, egy Alapit6 okirat m6dosit6s, az6rt, hogy tisrtazntk aviszonyokat.
Ezen kiviil a Rridi6 utcai dpiilet sorsiir6l nem ddntdttiink m6g, terveket m6g nem tal6ltunl< ki,
viszont a Ben6 utcai, de nincs jelent6s6ge, mi6rt kellett volna kitaliilnunk brirmilyen tervet
kdpvisel<i rir tekintetdt ndzem, hiszen egyekire az a l6nyeg, hogy a viszonyokat, tehat. hogy
visszakertiljrin az onkorminyzat kezel6sdbe. Ugy mondom. Mert ezzel nem terhelhetjiik a
Kertvrlrosi Egdszsdgrigyi Szolgrilatot egyftszt. A mrisiknril pedig az a terviink, hogy segitsiik a
munkaer6 elkitrist, ugye az eg6szsdgtigyben dolgoz6k munka, tehet, .r"hat azt, hogy mindl tdbb
munkaer6t ftl tudjunk venni a keriiletb en, ez€rt szolgrilati lakrisokat szeretndnk kialakitani.
Kdszdn<im.

KOVACS PETER
Kdvetkez<i hozzitszolo Mizsei Ldszl6, miisodszorra! parancsoljon!

MIZSEI LASZLO
Kdszdndm Acs Anik6nak viiLlaszolv4 nem v6rtam a4, hogy kitat6ljak kap6sb6l, azt, hogy mit
fognak vele csiniilni. En csak k6rdeztem, hogy mik a te'rvek? Nagyon driildk neki, holyha
netiin-tiin arra hasznriljak majd ftI, amire szeretndk, ugyanis eddig sem tartottam j6 6tletnek azt,
hogy szoci6lis jellegri lakrisokat adjunk ki olyan dolgoz6knak, akiket fgy cs6bitunk ide t6bbek

L2

MIZSEI LASZLO
K6szdn6m szdpen! Igazs6g szerint az6rt sz6ltam, mert 6n is 6rdekl6dndk afiol, hogy qzzal

kapcsolatban, hogy milyen tervek vannak a k6t 6piilettel kapcsolatban? De erre nem kapott
v6laszt szerintem k6pvisekitarsam . Tehlt az nem hangzott el, hogy mik a tervek veliik. En azt
szeretndm kdrdezni ez mellett, hogy mik a tervek veliik, hogy milyen rillapotban vannak, most,
teh6t fehijitrisra vrimak, miel<itt m6g hasznrilhatjuk, brirmire, vagy hogy 6llnak egydltal6n?
K6sz6ndm szdpen!

MIZSEI LASZLO - MIKROFON NELKUL
..azt. hogy most szeretndnk....



k<ia, hogy itt dolgozzanak a keriilet intdzmdnyeiben, hogy azokat a lak6sokat adjuk oda. Ez

nagyonj6 lesz erre a c6lra. En ezt nagyon tudom t6mogatni. Azt szerettem volna kdrdezni, hogy
felrijit6sra v6mak ugyeb6r ezek az dpiiletek, tehat a Redi6 utcai, ugye? Teh6t, akkor ez pdnzbe

fog kertlni, csak azdrtkdrdezlem, hogy mik lehetnek vele a tervek, mert akkor tudni k6ne, hogy
hogy kdne fttlujitani, de hogyha nincsenek tervek, dn ea elfogadom. Kdszdndm sz6pen.

KOVACS PETER
Hogyha j6l eml6kszik Kdpvisel6 [r, akkor errSl miir volt sz6, a Ben6 utcai ingatlanr6l. Terveket
is csiniiltunk r6la. Itt, ezen a K6pvisel<i-testiileten volt kordbban sz6, amikor nekifogtunk, a

Szakendel6 felrijit6srinak. Akkor is mondtuk, hogy azert is jo ez a feltjitAs, mert a Ben<i utciib6l
az orvosi iigyelet, illetve az ott lev6 gazdas6gi szervezete, ininyit6 szervezete a szakrendekinek,

be tud keriilni, 6s tudunk akkor majd itt szolgrilati lakiist ldtrehozni. Van egy koncepci6terve

ennek a szolg6lati lakrlLsnak. A R6di6 utcai 6piilet szerintem nincs olyan rillapotban, hogy

6rdemes lenne feltjitani, majd megldtjuk, hogy mit tudunk vele csiniilni, de hogy, ahogy

Alpolg6rmester asszony is mondta, ugye ez az eloterjesa6s arr6[ sz6l, hogy tisaiuntk a

haszniilati viszonyokat. Kdvetkez6 k6rdez6 Hollai G6... vagy hozziLszol6 Hollai Grlbor,

m6sodszorra. Parancsolj onl

HOLLAI ABOR
Az els<i az k6rdds volt, de, de nem fogok tdbbet hozzAszolni, de csak azt szerettem volnajelezni
Acs Anik6nak, hogyha egyszer egy olyan mondat van az el6le4eszt6sben, ami, amit megkaptak

a kdpviselok, hogy egy6b hasznositiis cdlj6b6l vissza kivdLnja venni a Szakrendel6t tehit az

dnkormdnyzat, akkor szerintem teljesen valid ds jogos megkdrdezni, hogy mi az az egyeb

hasznosit6s celja, rigyhogy erre ir6nyult a kdrddsem, szerintem ebben semmi brinds dolog nem

volt, hogy ezt megk6rdeztem. K6szdndm sz6pen!

KOVACS PETER
Tovribbi hozzlsz6lAst nem l6tok! K6rdezem az eloterjesddt, kivin-e zirszbt mondani? Kiviin,
parancsoljon!

ACS ANIKO
Ht.i- igazih6l nem z6rsz6t akartam mondani, hanem Mizsei kdpvisel6 rimak szeretn6m jelezni,

hogy azok a lak6sok, amikr6l a K6pvisel<i lir besz6l, hogy megkapj6k ugye dolgoz6k, teh6t

mondjuk 6vodapedag6gusok, ezek nem szocidlis lak6sok. Teh6t ez egy nagyon t6ves, teh6t ezek

nem szoci6lis lak6sok, hanem a k6pvis... vagy, teh6t ugye az dnkormrinyzatnak van egy

Iak6srlllomanya, amit, teh6t kuldnb6z6 m6don adunk bdrbe embereknek. Ez az egyik m6dja, de

ezek nem szocirllis b6rlakiisok. Kdszdndm.

KOVACS PETER
Hatlrozathozatal kdvetkezik. Az el6terjesa6s l. oldakin talllhat6 hatirozali javaslat

elfogad6sa, min6sitett sz6tdbbs6get igdnyel, szavazzunk. A Kdpvisel<i-testiilet 12 igen, 0 nem,

1 tart6zkod6s mellett elfogadta ajavaslatot.
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Budapest F6varos XVI. kertileti Onkorm6nyzat Kdpvisel6-

testtilete rigy ddnt, hogy a XVI. kertilet Kerwiirros Eg6szsdgiigyi

Szolgrllata alapit6 okiradt az el6terjeszt6s 1. 6s 2. szilmti

mell6kiete szerint m6dositja.

A Kdpvisel6+estiilet felk6ri a polgdrmestert a hatarozat alapi n
elkdszitett m6dosit6 okirat al6ir6srira. valamint a m6dosit6 okirat

6s a m6dosit6sokkal egys6ges szerkezetbe foglalt alapit6 okirat

Magyar Allamkincstiirhoz val6 megktild6s6re.

2022. mi\us31.
Kov6cs P6ter polg6rmester

(12 igen,0 nem, 1 tart6zkodris)

KOVA PETER
igy ezt a napirendi pontot le tudtam zAmi.

Atfog6 6rt6kel6s a Budapest F6vriros XVL keriileti
dnkorminyzat 2021. 6vi ryermekj6l6ti 6s ryermekv6delmi
feladatainak ellitisi16l

7 1 12022 . sziirnri el ES

El<iterieszt6: Acs Anik6 alpolgdrmester

KOVACS PETER
Soron kdvetkezik eredetileg 4-sel jelzett: Atfog6 6rt6kel6s a Budapest F<jviiros XVI. keriileti
Onkormrlnyzat 2021. 6vi gyermekj6ldti 6s gyermekvddelmi feladatainak ell6tdsar6l cimii
el6terjeszt6s. Az el6terjesa6 Acs Anik6 alpolgrirmester asszony, aki jelzi, hogy nincsen

kieg6szitenival6ja. K6rdezem van-e kdrdds? Ilyet most nem liitok. V6lem6ny, javaslat, vagy
hozzirszolis? -Ra sincsen most ig6ny. Hatirozalhozatal k<ivetkezik. Az el<iterjesztds els<i

oldal6n kezd6d6, hatbrozali javaslatr6l d6nttink, szavazzunkt A K6pvisel6-testtilet l2 igen,

egyhangrilag elfogadta a hatiirozati javaslatot.

Budapest F6varos XVI. keriileti Onkorm6nyzat K6pvisel<i-

testtilete rigy ddnt, hogy elfogadja az el6terjesztds 1. szrimri

mell6kletdt k6pez6 ritfog6 drt6kel6st Budapest F6varos XVI.

HATAROZAT
t3612022. (V. 18.) Kt.

Hatririd6:

Felelos:

NAPIREND: 4.

HATAROZAT
137/2022. (V. 18.) Kt.
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keriileti Onkormiinyzat 2021. 6vi gyermekj6l6ti

gyermekvddelmi feladatainak ell6trisrir6l.

CS

A K6pvisel6-testiilet felkdri a Polgiirmestert, hogy int6zkedjen az

6tfog6 drt6kel6s Budapest Fciv6ros Kormiinyhivatala Gy6miigyi

6s Igazsrigiigyi F6osztrilyiinak val6 megktild6s6r6l.

2022. m6jts31.
Koviics Pdter pol g6rmester

(12 igen, 0 nem,0 tart6zkodris)

KOVACS PETER
igy ezt a napirendi pontot le tudtam z6mi.

Beszdmol6 a helyi Drogstr at6giithoz kapcsokid6 felm6r6s 16l

(56/2022. szrimri el6terieszt6s)

Elote eszto : Sz6sz J6zsef alpolgiirmester

KOVACS PETER
Soron k<ivetkezik 5-sel jelzett: BesziiLrnol6 a helyi Drogstrat6gi6hoz kapcsol6d6 felm6r6sr6l

cimri el6terjesa6s. Az el6terjeszt6 Sz6sz J6zsef alpolg6rmester rir, akijelzi, hogy szeretne m6g

valami kieg6szit6ssel dlni, parancsolj on !

SZASZJOZSEF
K6sz6nrim sz6pen! Puszt{n annyi kieg6szit6st szeretn6k tenni, hogy az el6k6szit6s, illetve a

felm6r6s menedzsel{se kapcs6n csak szeretn6m itt is megkdszdnni Mtiller Kinga irodavezet6

asszonynak, illetve Erd6si Daninak, aki a mentora, illetve menedzselte e^ az eg6sz felmdr6st,

ds mag6t az el6terjesZdst is kdszitette. Kdszdncim sz6pen'

KOVACS PETER
K6sz<indm sz6pen! K6rd6s van-e? llyenrejelentkez6t most nem l6tokl V6lem6ny, javaslat, vagy

hozzitszolits? Hollai Cribor az elso hozzirszol6, parancsoljon!

HOLLAI GABOR
Kdsz6n6m, KciszrinSm a sz6t, Polg6rmester rir! Ami szamomra megdSbbento volt a felm6r6s,

amit olvastam, hogy a 9-10 6vfolyamosok, teh6t a 15-16 6ves gyerekekrol besz6l[nk, a

k6tharmada fogyasztott az elmult h6napban legal6bb egyszer alkoholt, ezj6tt ki a felm6r6sb6l,

€,s 43 Yodnmaga, 6nmaga bevall6sa szerint is sokat ivott. 22,5 o/o.uk pedig ler6szegedett, tehet

m6g egyszer ezekrSl a 15-16 6ves gyerekekr6l beszdltink. Ehhez k6pes ugyanebben a
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Hatririd<i:

Felel6s:

NAPIREND: 5.



korcsoportban, az el6z5 h6napb ut 13 vo fogyasaott marihuri,n6t, 6s csak 2,3 Yo dizajner drogot.

A szakemberek azt mondj6k, hogy a, hogy a, az alkohol sokkal addiktivabb, mint a marihu6na,

de szdmomra ez a, ez a d<ibbenetes sz6m, hogy kdtharmada a 1 5- l6 dvesen az elmult h6napban

ivott valamit. Es ez nagyon szomoru 6s elkeserit<i 6s szerintem itt, itt feladata lenne az rlllamnak,

az alkoholizmus Magyarorszrigon is n6pbetegs6g, 6s amikor ingyenes prilinkaf5z6st

prepar6ljuk, ahelyett, hogy, hogy, hogy korl6tomiink az alkohol hozziflrdset a gyerekek

szimitra pdldriul, ahogy a dohrinyboltban csak 18 6ven feliiliek lephetnek be, ds csdkkent a

dohiiLnyz6s sz6ma, itt meg szeretndm jegyezni, hogy az alkoholt is ugyanilyen m6don kdne

kezelni. hogy cs6kkentsiik Magyarorszrigon az alkoholizmust, csak. Tehiit ne tudjanak a a
kdz6rtben a gyerekek alkoholt venni, mert ez nagyon elkeser(t6 ez az adat. Kdtharmada, a 15-

16 6ves gyerekeinknek az elmtlt h6napban egyszer legal6bb ivott alkoholt, 43 Yo-a, tehit
majdnem a fele a l5-16 6ves gyerekeinknek az 6nbevallisa alapjrin is tirl sokat ivott, 6s 6tdde,

22,5 %o-uk teljesen lereszegedetl az elmult h6napban. Szerintem ezek megddbbento adatok.

K<isz<in<im.

KOVACS PETER
Arra kerem Koviics Raymund kdpvisel6 urat, hogy mdg akkor se szollonhozzir, hogyha Hollai
rir val6tlansrigokat rillit. Ha jelentkezik, akkor nyugodtan adok neki sz6t, de mai nap sem

viisarolhat kiskoru alkoholt a boltban. Tehtt ez nem volt val6s informrici6, amit elmondott
Hollai k6pvisel6 rir! A kcivetkezo hozzitsz6l6 Mizsei Lrlszl6, parancsoljon!

MIZSEI LASZLO
Kdszdndm a sz6t! Nagyon j6, ds nagyon tanisdgos az el6terjesztett anyag. Engem is teljesen
kiakasaott, az, hogy gyakorlatilag kdpesek kiskoruak odriig eljutni, hogy pdlddul nagy iviist
produkriljanak. Tehrit, hogy egym6s ut6n, tdbbf6le alkohol tipust nagy mennyis6gben
fogyasszanak. Tehitt az, hogy ennyire nem tudjuk kontrolldlni az dleti.iket, hogy ez ne
t6rt6nhessen meg, az szerintem egyszertien katasztr6fa. K6t dolog volt, ami igazan megtitdtte a

- irgymond - a szememet ebbe az utyagbat Az egyik az volt, hogy mindenhonnan azt hallom,
hogy jelen van az intlzmenyekben, mdrmint a drogprobl6ma, a droghaszniilat, azt mondjrik,
hogy b6rki, brirmihez hozzAjuthaL. Ki6piilt egy ilyen hril6zat, hogy tudj6k a fiaralok, hogy akar
intdzmdnyen bel[l is honnan tudnak hozzdjutni. Ea egy iskolai szociiilis segit6 mondta. Tehiit,
az inl6zmdnyen beltil hol tudnak hozz6jutni. Ez szerintem nagyon durva dolog. Ennek nagyon
utiina kellene jrimunk. A mrisik dolog az mrir egy 6vek 6ta, ami6ta kdpvisel<i vagyok, az6ta
biztos, hogy probl6ma. Aa kell, hogy liissam, hogy a kenilet 6piil-sz6ptil, 6s olyan l6tvriny
beruhaziisokat csiniilunk, aminek sokszor igaz:iLndib6l sok drtelme nincs is. Az. hogy m6r a
m6sodik kiLit6 van a keriiletben, ezt sosem tudom kihagyni. Andlkiil, hogy a fiataloknak
6pitettiink volna olyan helyet, ahol otthon drezhetndk magukat, ott sz6rakozhatnrinak, kulturdlt
kdrtlm6nyek kdzdtt, eljuthatnflnak hozziiuk olyan inform6ci6k, amik mdshol nem. Itt van
pdldiuJ az iddzet, hogy szriLrnuka ugyanakkor semmi sz6rakoziisi lehet6s6g nincs helyben, sem
pedig olyan ifts6gi tdr, ahol a szakemberek tudn6k a fiaralok, ahol a szakemberek tudniinak a
fiatalokkal dolgo zni. A fiatalok ez6rtjellemz6en vagy az utc6n ver6dnek 6ssze, vagy a belviirosi
sz6rakoz6helyekre utaznak be. Magyarul, a XVI. kertiletben, a Kertvrfuosban tdnyleg konkrdtan
nincs olyan sz6rakozdsi lehet6s6g a fiataloknak, ami a sz6mukra p6ldriul vonz6 lenne. Mert az,
hogy van kdt otyan mr.iveloddsi hr2unk, a Corvin 6s a Szentmihrllyi, ahova esetleg lehetne
szervezni brirmi ifirisiigi programot, egydbkdnt ritk6n, de szerveznek,6s ez nem jelenti azt, hogy
eZ hasznrilj6k is a fiatalok. Nagyon nem haszn6ljilk 6ket. Nagyon nem l6tom azl, hogy a
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keriiletben olyan programokat hozniinak dssze, ami a fiatalokat meg tudn6 sz6l(tani. Ehhez

els6sorban egy hely kellene. Azt sem liitom, se kdzepes, se hosszri tiivt tervekben, hogy ilyen

hely kialakit6sa akar tervben lenne..

KOVACS PETER- MIKROFONNELKUL
Jegyzo tr, sz6ljon, hogy Y ajda Zoltin orsz6ggytil6si kepvisel6 ir rossz helyen iil! K<iszdntiml

KOVACS PETER
K6pvisel6 rimak, miel6tt v6lasa adn6k, tidvdzldm a teremben Y ajda Zoltan parlamenti

kepvisel6nket. Megkdrem, hogy foglaljon helyet, a neki kijeldlt helyre, ahol egy6bk6nt az itt

6rdekl6dSk is vann ak.Ezahely az akkor van, hogyha a levezetci eln6k odaszolitja 6nt. Kerem,

foglaljon helyet, ott, ahol az onnek lev6 hely van. Kov6cs Raymund kdpviselo lir szeretne

hozzitsz6lni, parancsolj on !

KOVACS RAYMUND
K6sz6n6m sz6pen! Nem szeretn6m elbagateliz6lni a t6ma komolysdgrlt, de azefi a^

hozzifient1m, hogy ez a felm6r6s ugye alapvet6en a fiataloknak az 6nbevalkisa alapjrin k6sziilt,

tehiit az. hogy a 15-16 6ves hatalok mit mon danak az italozisi szokasukr6l 6s egyebekrol, ugye

mindannyian voltunk kamaszok, mi is tudtunk sz6peket mes6lni hdtf6n reggel, hogy mi tdrt6nt

veltink hJtv6g6n, aminek riltaliiban az6rt a felesem volt igaz. T ehal. e^ azerlkell6 6vatossriggal

fogadjuk, hogy dnbevaltiisban hdnyan allitjlk azl, hogy t6k r6szegek voltak. vagy tdbbet ittak

a iellet6n6l, egyresz.". M6srdsa, ugye amit Mizsei ur itt mondott, hogy nincs hely a fiataloknak,

ha meg van hely, aklor meg az a baj. Teh6t, ha van hely, ahova elmehetnek, akkor zajosak,

hangosak, isznak, kiabrllnak, akkor, akkor az a baj. Tehrit, mindig az a baj, ami 6ppen van'

Tehrit, lehet. csak mondjon egy olyan fiataloknak val6 helyszint, amit nektnk meg k6ne 6piteni,

amit a fiatalok l6togatni is fognak. Tehrit, ann6l rosszabbat nem tudok elk6pzelni, amikor h6t

id5s emberek, mint 6n is, kital6ljuk, hogy a fiatalok majd hol fogiak magukatj6l 6rezni. Teh6t,
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MIZSEI LASZLO
Ott volt a Holdvikig Szinhriz 6ptlete, tdk6letesen alkalmas lett volna erre a c6lra. Mit
csinriltunk? Eladtuk! Egy rij, ilyen 6pit6se millirirdokba kertil. Mrirpedig ezt a probl6m6t meg

kell oldani, mert ez probl6ma, 6s min6l kev6sb6 lesz majd p6nze a fiataloknak arra, hogy

bemenjenek a belvrirosba, szorakoznl, sz6rakozni, ann6l nagyobb probl6ma lesz itt a

kertiletben, az, hogy mit fognak csin6lni. Az, hogy mar a centi Gtidrdt rigy emlegetik az

anyagban, hogy ott drogoznak 6s ott rendszeresen <isszej6mak azok a fiatalok, akik k6bit6szen

vagy alkoholt fogyasztani, az egy tatlelet. Pont ez6rt. A fiatalokat igen is olyan helyzetbe kell

hozni, hogy ne ilyen helyzetbe legyenek. El tudj6k magukat foglalni valamilyen szinten. Vagy

ha alkoholiz6lnak, akkor azt ne szabad t6ren tegydk, hanem csin6ljrlk olyan helyen, ahol esetleg

ez legdlis. Nem a 18 6ven aluliakra gondolok. Tehlt az, hogy a keriiletben nincs erre lehet6s6g,

szerintem nonszensz. Teh6t, hogyha arra k6rek minden felel6s ddntest hoz6t, amennyiben

brirmikor elgondolkozik azon, hogy aj6v6ben a kertiletet hogy fejlessziik, hagyjuk a francba a

3. kil6t6t, ink6bb ilyenre kriltsiink. Teh6t a fiatalok sz6rakoz6si lehet6sdg6t teremtsiik meg. Ha

mdst nem, olyan hely kialakitAsdval, amit adan barki b6relhet 6s iizemeltethet. De legyen ene

megoldiis. Ez nagyon fontos. K6szdndm sz6pen!



mondjon ilyen helyszint. En tudok egydbkdnt. Tehdt, a kerdkpdrut kdmy6k6n, Erzsdbetligeti

Szinhazba van, de nyilv6n koncertre bemennek a v6rosba, 6s szerintem senki nem 6riilne,

hogyha itt a kertviirosba koncert lenne. Nem olyan r6gen egy video klippet forgattak a

m6ty6sftildi repiil5t6ren, ds hiit ugye fttllazadt a Facebook n6pe, hogy mi ez a hangoskodiis,

hogy memek itt zen6lni, este 10-kor. Teh6t, hogy az6rt ezzel 6vatosan brinn6k, hogy milyen
helyszint akarunk itt nyitni a keriiletbe. De mondom, nem elbagatelizrllva ennek a t6miinak a
fontosseget, ds ugye az6rt morgol6dtam dn is, hogy 18 6v alattiak nem vehetnek alkoholt
hivatalosan, jogszabrily szerint. Teh6t, aki ezt megszegi, 6s elad ilyet, annak el6g srilyos

kdvetkezmdnye van. Miis k6rd6s, hogy ezt mennyire tartj6k be ezeket a jogszabiilyokat.

Kdsz6ndm.

HOLLAI GABOR
Kdsz6ndm a sz6t, Polgrirmester rirl Igen,6n is voltam kamasz,6s hogyha nagyzolni akartam,
akkor iiltaLiban a velem egykoru embereknek nagyzoltam, ha nagyzoltam. Itt arr6l volt sz6,
hogy egy szakember ment oda, egy feln<itt, sz6val nem tudom, hogy hogy lehetne sz6piteni a

statisztikAt, de t6ny, hogy a csalidbarritnak mondott kormiiny 12 6ve hatalmon van
Magyarorsz6gon, 6s az alkoholizmus toviibbra is n6pbetegs6g Magyarorszdgon, illetve amikor
van egy koronavirus jrirvriny, 6s a viligon lakoss6g ar6nyosan, a 4. legtdbb ember hal meg
Magyarorsziigon, a viliig dsszes orszdga kdziil,6s akkor az az iilaro viilasza, hogy igaz6b6l nem
az eg6szsdgiigynek ez a probldmiija, hanem an6l sz6l, hogy a magyarok eg6szs6gi 6llapota nem
megfelel6, na pontosan ez az a pont, amikor be kdne avatkozni a csalddbariit kormiinynak. hogy
a l5-16 6ves gyerekeinknek a k6tharmada ne igyon alkoholt, leg, 6s, ds dn az gondolom, 6s

lehet, hogy t6vedtem, PolgriLrmester ir, s6t biztos, hogy tdvedtem, nem vehet ugyan a kiskoru
a k<izdrtben alkoholt, de a kiskoru bemehet a k<izdrtbe mindenf6le korlitozdsok n6lktl. 6s

liihatja az alkoholt. Ez ot arra 6sadnzi, hogy majd megpr6b6lja megv6s6rolni aa az alkoholt.
Vannak olyan eur6pai orsz6gok, ahol nem tud a, a, a, a kdzdrtbe, a kiskorf lAtni alkoholt, a
kiskoru az alkoholt, alkohol boltba tudja l6tni, ugyanrigy, ahogy a dohiinyterm6ket is, a

dohrinyboltba tudja most miir megviisrirolni a feln6tt lakossiig is. Es m6g egy utols6 mondat,
Raymund k6pvisel6trirsamnak, hogy lgye azl mondja, hogy nem is, teh6t, hogy, hogy jtin <1

ahhoz, hogy meghatirozza, hogy a fiataloknak mire leme sziiksdgiik. szerintem sehogy, de
vannak Magyarorsz6gon, s6t Budapesten is olyan rinkorm inyzalok, ahol err6l sz6l a rdszv6teli
k6ltsdgvetds, Tehrit, hogyha valamit szeretn6nk a fiataloknak 6piteni, akkor bevonjuk ebbe a
tervez6sbe, az 6tletel6sbe a fiatalokat. Err6l sz6l a r6szv6teli k<ilts6gvetds. Ugyhogy nagyon
driilndk, hogyha tamogatnri, hogy itt ebben a keriiletben is legyen r6szvdteli kcilts6gvet6s. Es el
tudj6k dcinteni a fiatalok, hogy 6k szemdly szerint, az i5 korosarilyuk mit szeretne a kertiletben.
Kdszdndm szdpen!

KOVACS PETER
Ne haragudjon Hollai tir, de megint csak ki kell, hogy igazitsam, a XVI. kertleti
dnl<ormdnyzatnak van r6szv6teli kdlts6gvet6se, a fiatalok elmondhatjiik a v6lem6nyiiket,
nagyon sajniilom, hogy On ezt nem szayaza meg. Pedig ezek szerint akkor m6giscsak
egyet6rtett vele, akkor val6szinri valami politikai dolog volt benne. Arra kdm6m Mriller Kinga
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KOVACS PETER
Kdvetkez<i hozzirsz6l6, Hollai G6bor, parancsoljon!



irodavezet6 asszonlt, mert szeretndk k6rd6st ftiltenni hozzL, hogy legyen, kedves friradjon ide
a venddgmikrofonhoz, hogy tudja segiteni a K6pvisel<i-testiilet munk6j6t.

DR. CSOMOR ERVIN _ MIKROFON NELKUL
Oda tessdk helyet foglalni !

H6t akkor hozok sz6ket!

KOVACS PETER
Ne haragudjon Vajda Ur, teh6t van egy hely, ahova a k6pvisel6k leiilhetnek, 6s ez eddig minden

k6pvisel6 betartotta, m6g rossz eml6kri Biiki Tamds is, aki azert - hogy mondjam finoman - a

minden egyes, az sern az 0n helye K6pvisel6 ur, az a k6pvisel6k sziimiira van ftinntartva, 0n
parlamenti k6pvisel6 6s az nem az 6n helye, kdrem. hogy legyen kedves, 6s hagyja el ezt a
patk6t. Megvrirjuk, amig K6pvisel6 rir betartja a szabrilyokat, nem beszdlek Onnel, a tdbbieknek
mondom, hogy megv6rjuk, amig Vajda [r betartja, addig sziinetet rendelek el.

SZTINET

KOVACS PETER
K6pvisel6trirsaimat trij6koztatom an6l, hogy vannak szab6lyok. Az iil6st levezeto elndk
gyakorolja ezeket a szabrllyokat, a szabAly az,hogy az iil6steremben a, ebben, ahol a kdpvisel<ik,

vannak, ott a kdpviselok, illetve azok iilhetnek, akit a levezet<i elndk erre felkdr. Trij6koztatom

6n6ket, hogy Vajda urat erre nem kdrtiik fttl. Ennek ellen6re 6 igy gondolja, hogy neki minden
jrir. ds neki mindent szabad. Sajn6lom, hogy ezt igy gondolja, de akkor is ana sz6litom ftil, hogy

legyen kedves foglaljon arra a helyre helyet, ahol az 6 helye ki vanjel6lve, mint minden keriileti
lak6nak, minden parlamenti k6pvisel6nek, legyen kedves a nagy politik6t nem behozni ide az

dnkorm6nyzat il6sere. azzal, hogy provok6lja az 6nkormdnyzati k6pvisel6ket. Direkt
kifejezetten nem tartva be azokat a szab6lyokat. En tudom, sajnAlom k6pvisel<itarsaimnak

mondom, K6pviselo rir mindig is ilyen volt, hogy o a saj 6t szabrilyai szerint gondolkodott, ds

nem voltak fontosak a szabrilyok. Eml6kszem rii, volt olyan, amikor ha takfur, j6l eml6kszem a

rend6rsdg meg6llapitotta, hogy rigy lett k6pvisel6, hogy hamis aldiriisokat gyrijtdtt az al6ir6

lapjaft. De hAt ugy l6tszik, eddig mindent megtszott. Itt az 6nkorm6nyzat til6s6n ea nem logja

tudni megtenni. Addig sajnos nem tudjuk folyatni az ii[6st.

VAJDA ZOLTAN _ MIKROF ON NELKUL
Pontosabban? Okos enged, szamdr szenved, az nagyorr zavar, hogy. . .

KOVACS PETER
Nem adtam sz6t, K6pvisel6 fmakl Nem is k6rt sz6tl
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VAJDA ZOLTAN _ MIKROFON NELKUL
. . .hogy Orszrlggyrildsi k6pvisel6k6nt. . .

KOVACS PETER
Nem zavar, az zavat,..

VAJDA ZOLTAN _ MIKROFON NELKUL
...Hiszen m6s orsziggyiil6si k6pvisel6nek nem tett kor6bban.

KOVACS PETER
HAt, mert a szabilyokat az [riemberek betartjak. Nem adtam Onnek sz6t!

KOVACS PETER
igy ,ran, Onnek ott van a helye, rengeteg tires helyet tal6l ott, aki, mindenki, aki kapott

meghiv6t, ezeken a helyeken foglal helyet.

LTAN _ MIKROFON NELKUL
ordmmel veszem, viszont most mar van kdztiink egy prirbeszdd ...

KOVACS PETER
Nincsen!

VAJDAZOLTAN MIKROFONNELKUL
...Mert a mriltkori iil6sen is jeleztem, hogy 6n a keriilet 6rdek6ben tudniink egytitt dolgozni.

VAJDAZOLTAN MIKROFONNELKUL
Mrir van kdaiink egy olyan p6rbeszdd, 6n szivesen ritiildk oda, 6n aa k6m6m, hogy jelezze azt,

hogy hol van leszabiilyozva az, hogy hol kell az orszdggyril6si kdpvisel6nek iilni. Normiilis
kertiletekben .....tud nekem ebben segiteni.. J6,6n mdris ritiildk, csak jelzem, hogy a kertilet
6rdekdben termdszetesen egy6bk6nt mindent eszkcizre nyitott vagyok, ez is jelzi. hogy rdsa
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VAJDA ZOLTAN _ MIKROFON NELKUL
...kaptam meghiv6t. ..

KOVACS PETER
On szerint akkor a keriilet 6rdeke az, hogy a szab6lyokat {tilszegjiik. Nem!



veszek, ... tudjam 6s segitem az On munkdj6t. Sajn6lom, hogy ezt most megtagadja a keriilet
lak6it6l. 6n erre nem szolg6ltam. Ez egy stilyos hiba, ilyet ....

KOVACS PETER
Ugyrendi javaslatom van arra, hogy az tigyrendi javaslatom az, hogy a levezet6 elndkcit,

megroviisban r6szesitstik az6rt, mert nem vette el Vajda rirt6l a sz6t, amit nem is adott meg neki.

Aki ezzel az iigyrendi javaslattal egyet6rt, kdrem igen gombj6val ea ielezze. Szavazzunk! A
Kdpvisel6+estiilet sajnos kell6 sz6mban nem szavazott en<il a k6rddsr6l. Csizmazia rimak

tigyrendi javaslata van, parancsoljon!

K VACS PETER
Nem volt tigl,rendi javaslata Kdpvisel6 rimak. Miiller King6t6l azt szeretn6m megk6rdezni,

hogy ftilmeriilt az Kov6cs Raymundban is, 6s ut6na az o hozzisz6lis6ban bennem is, hogy a

milyen m6dszertannal kdsziilt ez a felmdr6s? Tehitt ez egy Snk6ntes anonim k6rd6s volt? Vagy

csoportos munk6ban kellett-e a kitdlteni a fiatal koroszt6lynak, vagy hogy tdrtdnt ez? Hogyha

err6l van inform6ci6j4 k6rem ossza meg velem! Meg a kdpvisel6tiirsaimmal is. K<iszdndm.

MULLERKINGA
Sikeriiltl Ez a felmdrds, koszdndm. Ez a felm6rds ez m6g nem az volt, ahol kifejezetten az lett

volna a cdl, hogy min6l tdbb didkot megk6rdezzenek . Az egy k6vetkez6 lenne, amire m6g

sajnos a kdnilm6nyek miatt viimunk kell. Mindenkdppen anonim. Eddig is az volt. Es het a

kdvetkez6 felm6rds az, aminek reprezentativnak kellene lerurie, ahol ez fontos lenne. Most csak

az volr a cel, hogy egy kOrk6pet kapjunk.

KOVACS PETER
iihuml tehat akkor. ebb6l messzemen<i kdvetkeztetdseket az6rt nem vonhatunk le. Ezek

szerint.

MULLER KINGA
Hz azert lehetett, nyilvanval6an ezek az adatok is jelentenek valamit, de, de nem egy egzakt

statisztikai adat

KOVACS PETER
K0sz6ndm sz6pen! Abonyi JiiLnos a kdvetkezo hozzitsz6l6, parancsoljonl

2L

CSIZMAZIA FERENC
Kdszdndm szdpen a sz6t, Polgrlrmester rir! En csak a nem a napirendhez kapcsol6d6an, csak

annyit szeretn6k megkdrdezni, hogy az iil6srendet, az hol szabilyozza az SZMSZ, mert 6n ea
nem takilom? K6szdn6m!



ABONYI JANOS
Kdszdndm a sz6t, Polgarmester rir! En megmondom 6szinten, hogy nem lep6dtem meg ezeken

az adatokon. L6vdn, hogy 2003 6ta a K6bit6szeriigyi Egyeztet6 F6rum tagia vagyok, 6s el6g,

el6g sok ilyen tipusri felm6r6st Llttam m6r, nemcsak keriiletit, fov6rosit is, orsziigosat is. Sajnos

tejjebb csriszott ez a korhatar. Tehiit, amin megddbbent Hollai 6s Mizsei k6pviselothrsam, az

mir 12,13 6v kdriil vannak, s<it, s<it mrir I 1 dvesek6l is vannak ilyen tipusri, ilyen tipusri adatok.

Ugyhogy 6n eA az eg6szet rigy kezelem, ez6rt nem is kdsziiltem hos szabb hozzitsz6l6sra, mint

az egyik alapj6t annak, hogy sajnos a panddmia miatt megcsriszott drogellenes strat6gia

elk6sziilt6nek az alapja lehet egy6bkent. Azzal a, azzal a felm6r6ssel egytitt, amit az Iro davezeto

asszony mondott. Teh6t ez egy j6 alap, tehiit nagyon-nagyon saj... ra nagyon-nagy sztiksdg

lenne egy6bkdnt, hogy, hogy miel6bb tudjuk tdrgyalni ea a drogellenes stratdgi6t is, mert sajnos

a panddmia nem javitott ezen a helyzeten, m6g ha, m6g ha online-oktat6s volt, akkor sem, mert

vannak, vannak olyan tapasztalatok is, egydbk6nt, hogy eh a, ezt a szituAci6t kihaszndlt6k azok

egydbk6nt, akik a fiatalok kdzdtt, foleg a diziiper &ogokat terjesztik. Teh6t €n ezt, 6n ezt egy

j6 alapnak tartom, kiegdszitve term6szetesen azzal, mondom, amit az Irodavezet6 asszony

mondott, 6s egy olyan drogstrat6girit kell majd kialakitani ezeke a felmdr6seke, a jelenlegi hrit

nem tril pozitiv fejezetre alapozva, ami, ami nem akci6 kdzpontri, hanem, hanem a

mindennapok, a mindennapos nevel6s rdsze lesz mfu' szerintem az 6vodai kort6l kezd<id<ien,

eg6szen, eg6szen a az egyetemista korig. A fiatalok k6r6ben, meft az akci6kkal bizonyos
figyelemfelhivrisokat tudunk gerjeszteni, viszont a szisztematikus napi nevel6munkrival pedig

tudatositani tudjuk azt egy6bk6nt, hogy, hogy mi6rt, mi6rt fontos, 6s mi6rt figyeljenek oda

sziil6k, pedag6gusok, fiatalok kdmyezete ana, hogy ezeket a szokrisokat ne kezdjdk el

kiildnbdzo korosa,ilyok. K<isz<in<im egyelore ennyi.

KOVACS PETER
Kdsz<in<im sz6pen! Mizsei L6szl6 a kcivetkezo hozzitszolo, parancsoljon.

MIZSEI LASZLO
K6szdn6m. En nem menndk bele a m6dszertanriba, hogy hogy kdszrilt el a felmeres, de aa
tudom, hogy vannak szocidlis munkds ismer6seim, 6s a helyzet val6szimileg az, hogy enn6l

sokkal rosszabb a helyzet. A fiatalok nem hogy nem szeretnek dicsekedni azzal, hogy nem
felt6tleniil szeretnek dicsekedni azzal, hogy isznak, de a tapasztalataim szerint is, 6s az

ismer6seim tapasl'ala1a szerint kifejezetten inkeibb szdgyenlik, hogyha ett6l riladiisul mdg
rosszul is 6rzik magukat. Sokan p6tcselekvdskdnt csinaljak, nagyon sokan csin6ljiik, pszichds
probl6miii<at kiv6nnak vele rendemi, a Covid jrirvriny az nagyon kihoaa a fiatalokb6l. Mdg
szerencse is, hogy nem is a mostani idciszakot mdrtiik ftil. Mert az szerintem m6g rosszabb

eredm6nyt hozhatott volna. A fiatalok egym6st6l val6 elszigetelts6ge olyan probldmiikat hozott
ftil most ebben az ut6bbi kdt 6vben, ami nagy nyomot hagy majd ezen a gener6ci6n, azbiztos.
Teh6t 6n [igy gondolom, hogy nemhogy az a helyzet, hogy itir korifurt sincs ekkora probldma,
hanem az a helyzet, hogy sokkal nagyobb enn6l a probl6ma, mert nem tudtunk mindent el6mi.
Nem tudtunk mindenre megfeleloen riiitni. Ez csak a feliilet kapirg6lisa, de viszont, ahhozj6
adat, j6 anyag, hogy legaklbb elkezdj tink gondolkozni rajta, nem is tudunk sajnos ezzel

kapcsolatban semmit tenni, mert nem mehettink oda egy csal6dhoz, 6s akkor nem mondhatjuk
meg, hogy ne tedd miir lehetovd kedves szt[6, hogy egym6s utrin 4-5 f6le italt is elfogyasszon
egy fiatal. Mert ezt legt6bbszdr otthon teszik egy6bk6nt. Hogy otthonr6l hozzik el a piit, aztdn

elmennek valahova egy lugasba 6s ott megissziik. Egydbkdnt nekem ez a probldmiirn,hogy ezi
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csinAljak. Az engem nem zavama, ha lenne egy erre kijel6tt hely, ahol l8 6ven feltiliek kulturdlt

kdriilm6nyek k6z alkoholt fogyasahatnanak. Most az a helyzet, hogy a kertiletben k6rtilbeltil

a Legendrln kiviil semmilyen olyan kocsma nincs, ami meg az iz6, Veres Pdter tton volt egy,

am a rirys, ami most bezirt, ez a kett<i hely volt, kdrtitbeliil, amit ismertem, ahol fiatalok

kdrtilbeliil j6rhattak, de ezen kivtil semmi. De nekiink nem csak ezt kdne lehet6v6 tenni, s6t

els6sorban nem ezt k6ne lehet6v6 tenniink, hogy valahol ihassanak, hanem aa, hogy

sz6rakozhassanak. A kett6 persze idcink6nt dsszefiigg, 6s hogyha dn most nem tudok mondani

ann6l jobb p6ldrit, hogy a Vikig Szinhrizat nem kellett volna eladni, Vil6g Mozit nem kellett

,olna eladni, 6s ilyen c6lra t<ikeletesen lehetett volna haszn6lni, akkor az nem azt jelenti, hogy

ityen lehet6s6g nincs is, 6s hogy ne k6ne utrinandzntink. Igenis, legyen valaki n6lam okosabb.

6s mondjon ene lehet6s6get, helyet. Mert az nem miikddik. hogy akkor, hogyha a K6pvisel6 ur

nem tud valami, egy helyet mondani, akkor nem kell vele foglalkozni. Ez nem igy mtikttdik.

Ezt meg kell oldani. Kdsz6n6m.

KOVACS PETER

Val6sziniileg Koviics k6pvisel6 irr sem erre gondolt, hanem

6s vigy6tek m6dszer az talen, nem c6lravezet6 egy k6pvisel6

G6bort, bar miir k6tszer hozzitsz6lt, de fontos tdma, rigyho

Parancsoljon.

arra gondolt, hogy a fogjuk meg,

szdmiira- de meghallgaduk Hollai
gy sz6ljon hozzd harmadszor is.

KOVACS PETER
En sem t6mogatom. Nem tudom, mi6rt jutott ez e

egy6bk6nt az meg az, hogy 6n eml6kszem 16, ami

akkor is anonim volt. Akkor 6n miir egyetemist

szdbe K6pvisel6 rimak. Ami6rt sz6t kdrtem'

kor dn tdltdttem ki ilyen statisaik6kal. ugye

a voltam, ds akkor a nagy eload6ba 6ppen

r66rtiink, mert nagyon unalmas voll a matek el6adas, 6s akkor tdltdgetttik ki. Akkor 6ppen

szexu6lis szok6sokr6l val6 dolgok voltak. H6t ugye kicserdlgettiik egym6s lapjait es igen

meglep6 dolgoka vil gitott 16 azanonim k6rd5iv, de h6t kideriilt, hogy ezeknek a val6s6ghoz

,ul6 ,i.ronyu, az k6riilbeltil -hdt hogy mondjam-. mint a geol6gi4 meg a teol6gia, ilyen k6zel

voltak egym6shoz. Teh6t biirrnennyire is bu6n han gztk, az ,ntapa.szlalatom az, hogy a fiatalok

nem sz6lyenlik aa, hogy alkoholt fogyasztanak a l8 6v alattiak. En nem tapasztaltam ezt. S6t,

s6t inkdbb men6nek szfmil agimn6ziumi osarilyrirsakba, hogy akkor a h6tv6gdn elmegyiink.

6s iszunk valamit. A probl6ma ott kezd6dik egy6bkdnt, hogy 6s ebben egyet6rtek, Hollai trral'

hogy brir nem lehet aikoholt v{isarolni 18 6v alattiaknak, de az6rt megiscsak hozz6jutnak' Akar

Ogy, nogy a sztil6k barszekr6ny6b6l elhozogatjdk az alkoholos italokat' rigy' hogy' vagy

.iveUtent kij6tszva a jogszab6lyokat, 18 6v alatti komoly szakrillasnak ttin6 fiatalember, hogy

,rii.t n. nlona.1ut, megvisrirolja, vagy l8 6v ftiltitti megvdsarolja a 18 6v alattiaknak az alkoholt'

De ezzelegyiitt az6rt azt tegyiik hozzir, hogy .a legnagyobb visszatart6 ereje nem az rlllamnak

van ebben, vagy lehetne, hanem a csal6dnak. Es ugye a csal6dnak nagyon fontos lenne az, hogy

a sztil6k, azok a gyerekekkel foglalkozzanak 6s ne a k6z6ss6gi m6di6ban 6ljek az 6lettket' es
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HOLLAI GABOR
KiSzdnOm az extta megsz6lal6si lehet6s6get. Rtivid leszek Polgarmester ur' Csak dejavue

6rzdsem yolt azzal kapcsolatban, hogyha rossz hireket hatlunk, akkor, akkor abb6l nem lehet

messzemen6 kdvetkeztet6seket levonni. Ez is egy strat6gia, hogy homokba dugiuk a fejunket.

En ezt a strat6gi6t nem tlimogatom. Koszdndm.



ez sajnos nem, nem, vagy nem az intemeten, vagy nem az elektronikus 6letben. Es ez sajnos

nem a 12 6ves korban kezd6dik. Hdt hany olyat hallottak itt a koll6g6k nekem meselt6k, de

akkor Ondknek elmondom, amikor miiLr a rdcsos dgyban a kisbab6nak berakjrik az ipad-et, hogy
azon n€zze a mes6t, mert addig is csdndben van. Teh6t ez nem 6s ez nemcsak Magyarorszigon
problem4 ez a vildgon mindenhol probl6m6t jelent. Teh6t egy kis gondolkodasi sziiltii
gondoskodris, gondolkodiis lenne, de egy6bk6nt ea csiniilja a mi szervezeteink kdztil is sz6rnos,

a Csalddsegit6n ttl peldriul a Corvin Mrivel<idi H6z is, nem tudom mennyire tudjrik, ugye
rengeteg fiataloknak sz6l6 program van. De ugye a fiatalokat is ismemi kelt. Az a program,
ahol - h6t hogy mondjam - a sz6rakozisnak valamely form6ja nem eldrhet6, 6s nekik a
sz6rakoziisra a Hawaii, DJ, napfdny 6s buli, tehAt valamit kell adni nekik, 6s azt nyilvrin egy
6llami, id6z6jelben, vagy dnkorm6nyzati intdzmeny nem adhat pdld6ul l8 ev alattinak alkoholt.
Vagy, ahogy Kovdcs Raymund k6pviseki rir nagyon j6l mondta, lehet, hogy a 18 dv alattiak
6riiln6nek annak, hogyha minden h6ten mondjuk itt a Kertvrirosi Olimpikonok parkj6ban
koncertet tartan6nk, mondjuk kdnnyrizenei koncertet, de val6sziniileg a kertilet tdbbi lak6ja
meg nagyon nem driilne neki. Ugyhogy ugye itt is meg kell tal lni az egyensrily ebben. Htil'
Istennek van Iffsrigi Tan6csnokunk. Rengeteg j6 javaslatot tett m6r igy is. Pdlddul itt az
dnkormdnyzat el6tti parkban, a Kertv6rosi Olimpikonok parkj6ban lev6 g<irdeszka pri{ya is egy
olyan hely, ahova szeretnek dsszejcinni a fiatalok. Ha p6na tal6lunk rd arra, hogy ftihij itsuk ea,
pdldriul javasolta nekem meir Tanricsnok tr! Egy sz6, mint szdz, nyilvan jelen van a probl6ma,
dn nem liitom aa, biirmennyire is butrin hangzik, hogy ez a probldma srilyosbodoft volna, vagy
jelent6sen sulyosbodott volna az elmrilt kdt-hrirom 6vben. En a^lfu.,rm inkribb, hogy stagnril ez
a probldma. Ami a XVI. keriiletben nagyobb probl6ma az alkoholon kiviil, az szerintem a
kdbit6szer, brir l0 dwel ezel<itt olyan probl6mrik voltak, hogy konkrdtan kd,z6piskokii<ban
kribit6szer dilerek voltak a tanul6k. En most ilyen probldm6k6l nem hallottam.

MIZSEI LASZLO _ MIKROFON NELKUL
Aa ideztem.

VACS PETER
Ertem. Igen. De ilyen probl6mriLkr6l, akkor rigy mondom, t6megesen nem hallottam, koriibban
megnevezt6k az adott embereket, akik viszonylag rrivid id6 alau ki is keriiltek abb6l az
intdzmdnyb6t. Ezzel egyitt mondom m6g egyszer szerintem a, 6s ez egytitt j6r brirmennyire is
butan hangzik azzal, hogy a kertileti szocirilis helyzet javul. Ez egytitt jtr azzal. hogy
hozzrijutnak olyan dolgokhoz, ami viszonylag driig4 mint peldriul atkohol. vagy k6bit6szer,
mert van a gyereknek zsebpdnze, amit tud ene k6lteni. Higgydk el nekem, ebbe is biaosan van
relircio. Ezzel egyiitt 6n azt gondolom. hogy termdszetesen foglalkozni kell, hrit nem vdletlen,
hogy Alpolgdrmester ur ideterjesdelle en az el<iterjeszt6st . De azzal is sziirnolnunk kell. hogy
ea leginkdbb a csal6dok tov6bbi meger<isitds6vel tudjuk el6mi, hatalmi sz6val, ahogy ea 30
vagy 50 dwel ezel6ft tgy,30 vagy 50 6v mutva sem fogj6k tudni eldmi. Bar annak 6riil6k,
hogy Hollai [r vdgre valami pozitivumot is leitott a rillit6lag rosszul mr.ik6d<i korm6ny
munkijiban a dohrinyboltokkal kapcsolatban legaldbb valami pozitiv el6reldpdst emlitett.
Ennek kiildn 6riil6k. Kdvetkezd hozzitsz6lo Horvrith Adrirn k6pvisel6 rir! parancsoljon!
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K6sz6n6m a sz6t, Polgermester ur! En egyel6rtek mindenkivel, aki azt mondj4 hogy ez egy

val6s problema,6s ez illen tenni kell. Igen, nektink is tenni kell, de ahogy Polgiirmester 0r is

emlitette, hogy, hogy mi hi6ba tesztink ez ellen, hogyha otthon. a csal6d, illetve a sziiltik nem

tesznek ez6rt. Tehiit, nagyon fontos szerintem, hogy a gyerek milyen neveltet6st l6t otthon.

Tehrlt. hogyha azt l6tja, hogy a sztil6k meg6ll6s n6lkiil dohanyoznak, val6szinti, hogy o is el6bb-

ut6bb elkezdi ezt 6s, s6t a laftam olyat, s6t hallottam is, hogy a sziil6k gyakorlatilag trirnogatj6k

a gyermeket, hogy dohanyozzon. Es ez az a probl6m4 hogy ezzel, mi hi6ba pr6b6lunk brirmit

is kezdeni, nem fogunk tudni. Teh6t, hogyha a sztil6 megveszi a 16 6ves gyerek6nek a doboz

cigarettrlt, azzal mi most igazsAg szerint olyan tul sok mindent nem tudunk kezdeni. A sz6ba

jOtt azt hiszem Mizsei k6pviselotitsam emlitette, hogy nagyon sok helyi fiatal jrir be a viirosba,

sz6rakozni, igen, ez m6r bennem is felmer0lt egy6bkdnt ez a probl€ma. Beszelgettem is

fiatalokkal,6s k6rdeztem t6liik, hogy ha esetleg lenne itt nekik valami, akkor az irgyjobb lenne,

vagy, vagy akkor is bemenn6nek. Es azt mondtiik, hogy akkor is bemennenek, mert bent a

varosba[vannak olyan helyek, amikr6l rigy gondolj6k, hogy menok, ottj6l 6rzik magukat, 6s

az ismerets6gtikb<il is gyakorlatilag a sz6lr6zsa minden ir6ny6b6l 6rkeznek, 6s ott a belvdLros

egy olyan kdzponti hely, ahol tudnak talalkozni. Abban dn is hajland6 vagyok olyan tiirnogatni

ely oly* kezdem6nyezdst, hogy pr6bd{junk meg itt a fiataloknak l6trehomi egy olyan

si6rakoz6helyet , ahol hozzhleszem, kultur6ltan tudnak sz6rakomi, es nem kezdik el utina

6jszaka sz6wemi a kertiletet, mert olyan tudatm6dosit6 szerek hatiisiiba vannak. Ugyhogy

ezeke majd mindenk6pp oda kell figyelniink. Nagyon sz6pen kdsz6n6m'

HORVATH ADAM

KOVACS PE'|ER
Kdsz6n6m sz6pen! Utols6 hozzdsz6l6 Abonyi Jiinos kdpvisel6 ur, parancso ljonl

ABONYI.IANOS
Kdszdndm a sz6t, Polgfu'mester rir! Hiit aa hiszem, ha drtelmezztik a do

keriileti dnkormenyzat drogstratdgidja egy6bk6nt, itt nem a strategiiir6l ' ' '

lgokat, ez, ez nem a

KOVACS PETER

Ez csak egy felm6r6s..

ABONYI JANOS
magar6l vitatkozunk egY6bk6nt, nem strategiat kell elfogadni, hanem a strat6gi6t meg,

megalapoz6 egy anyagr6l, egy felmdr6sr6l. Ez az egyik. A m5sik dolog, 6n nem tiirnogatnek

egy olyan tipusri kezdem6nyez6st, hogy az dnkormriLnyzat 6pitsen valami men. - . men6

sz6rakoz6helyet a keriiletben egy6bk6nt. Egyriltal6n nem biztos, hogy men6v6 lehet tenni egy

sz6rakoz6helyet, hogyha a fiatalok nem akarjak. Az eddigi, eddigi tzpasztalat azvolt, a kordbbi

felm6rdseket igy felidezve, hogy a kertilet szerencsds helyzetben van, hogy nincsenek olYan

tipusri sz6rakoz6helYe k, nagy beviisarl6kdzpontok egy6bk6nt, amik, amik bazisai lehetnek

egy6bkdnt a t6nyleg a a drogfogyasztrisnak. En en az Allapolot ezt szlvesen megtartaniim

egydbkdnt toviibbra is 6s ajelenlegi int6zm6nyeke n beliil, int6zm6nyhel6zaton beliil kell ezt a

munk6t elv6gezni. Ez meggy ozod€sem, mondtam az el6bb is, hogy ez egy hdtkdznapi, apr6

munka. Sokan, sokan megkdrdezdk t6lem, kor6bban, hogy mi6rt szavazorn meg ezt a
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sportfej lesztdst, mierl szavazom meg azt a sportfejlesa6st? A, sport helyszinek nagyon-nagyon
fontos elemei ennek a munk6nak. Tehrit, ha rigy 6ssze, dsszerakjuk, hogy, hogy hol-hol az
egyik leghat6konyabb eszkdz a kezilnkben. akkor biztos. hogy a, biztos, hogy a ktil6nb6z<i
sporttelepeken, a kiildnbdz<i sporttevdkenysdgeken keresaiil, mert aki, aki rendszeresen jrir
sportolni m6g, mdg ha csak, m6g ha csak szabadidej6ben is, az biztos, hogy nem azzal kezdi a
napj6t, vagy nem azzal fejezi be. hogy el6szedi a drogot. De lehetne nagyon sok, nagyon sok
ilyen tipusir pdldrit, meg eszkdzt mondani m6g, rigyhogy nekem, nekem meggy<iz6d6sem az,
hogy hogy majd, amikor, amikor a drogstratdgiat megvitatjuk, 6s idekeriil a K6pviset6-testtilet
el6, akkor ezeket a helyszineket 6s ezeket a m6dszereket kell er6siteni egydbk6nt,6s 6s nem
olyan tipusri intdzmdnyekben gondolkozni, ami nem is biztos, hogy el69 hatdkony ahhoz, hogy
megakad6lyozzuk. Kdsz<indm szdpen.

KOVACS PETER
Kdsz6ndm sz6pen! Kdrdezem az el6terjeszt6t. kiviin-e z6rsz6t mondani? KivriLn. Sziisz J6zsefet
illeti a sz6! Parancsoljon Alpolgiirmester frl

ZA Z JOZSEF

Kdszdndm szdpenl Mindenkinek szeretn6m megkdsz<inni a hozzirszolflsitt, ktl6n6s tekintettel
Abonyi Jrinosnak, minden szav6val egyetdrtek. Es t6nyleg <i 4 a Kdpvisel6+esttilet tagiai kdziil
az, aki a dohrinya annak, aki az elejdt6l kezdve a Kiibft6szertigyi Egyeaetl F6rum munkrij6ban
r6sZ vesz 6s valamennyire vissza is adta ennek a F6rumnak a hangulat6t. Tehrit h6la Istennek
ez nem egy olyan kerdds, ds itt sok dsszetevcije, sok r6savev6je van ennek a Kibit6szerugyi
Egyeneto F6rumnak, ugye a pedag6gusokt6l kezdve a rendtirsdgen iit a csal6dsegit6,
egdszsdgtigy, illewe a Kdpvisel6-testiilet tagiai is benne vannak. Es hdla Istennek egy uinylag
egysdges vdlem6ny 6s elk6pzel6s van. Arra szeretndm ftilhivni 6n is mindenkinek a figyelmdt,
hogy egy kicsit talilgat6s volt az, amit itt a K6pvisel5+esttilet tagiai hozzrisz6kiskent
elmondtak, hogy mi lenne j6, ds mi nem lenne j6. En ebben is egyet6rtek J*nossal, hogy a
Keriileti Drogstrat6gia elk6szit6s6nek egyik alapkdve pont az ilyen jellegii felmdr6seknek az
aktuilis helyzeteknek a felmdrdse. Az dsszes tdbbi, 6s ne essen s6rt6dds senki, aki ehhez az
el<ibbi viuihoz h ozzitsz6lt, az dsszes t6bbi felsz6lalis, az 6s tdnyleg nem a biintriskdnt mondom,
a talrilgatisr6l sz6l. Egyetlen egy, hiteles, redlis felmdrds 6s adatsor az ez, amit ide letettiink,
ami a pillanatnyilag k6sziilt a kertiletben. Es ugye ez a felmerds, ez nem is tartalmaz olyan
jellegr.i adatokat, ami visszamen6leg tudnii 6sszehasonlitani a kor6bbi helyzettet, rigyhogyjelen
pillanatban a mi r6sziinlrdl, meg a hozzasz6l6k r6sz6r6l csak egy feltdtelezds, hogy az elmflt
id<iszakhoz k6pest a ktldnbdz<i szerhaszndlatok, illewe az alkohot-, dohrinyfogyasa6s n6tt,
csdkkent, hogyan szegmentil6dott. Ugyhogy 6n arra, 6s egy6bk6nt ugye benne van az
el6terjesadsben is, hogy ez a feladar m6g el6tttink itll. E^ a k6vetkez6 tandvben, hogyha a
covid is engedi, akkor ezt a felm6r6st szeretn6nk a 9- 10. dvfolyamon folytatni. Az ebb<il ad6d6
adatsor majd szintdn a rendelkez6siinkre rill, 6s ennek kapcsiin elkezd6dhet egy gondolkodds,
hogy hogyan, mint tudjuk a keriileti drogstrat6girit kidolgozni, de egydbk6nt az is tartalmazza"
az is tartalfiazza ez az elote4eszt6s, hogy ugye nemzeti drogstratdgia volt '13 6s '20 kctz6tt.
'20-ban lejdrt az a drogstratdgia. Ismert, meg rlltalunk ismeretlen szempontok miatt ugye az uj
m6g nem jdtt ki, de az is igaz, hogy ftiviirosi drogstratdgia sincsen. Es taldn nem egy merdsz
feltetelezds, hogy ilyen tekintetben 6s hogyha itt els6sorban tdnyleg csak a drogoka, nem az
alkoholr4 hanem a drogokra gondolok, ebb6l a szempontb6l tal6n a f6viiros, az amelyik
leginkdbb, leginkribb fert6zdtt ds sziiksdge lenne egy ilyen drogstratdgirira. Tehtit mindenkinek
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megvan a feladata. En ugy gondolom, hogyha minden keriilet, minden rdsa vevo elk6szitette
volna ezt az adatsort, aminek mi most meg a kcizepdn vagyunk, akkor el<ir6bb lenndnk, tehdt
minden ilyen megjelendsen ds f6rumon mi r6sa vesziink. Legutolj6ra marcius 25-6n Kinga volt
ott a f6vrirosi KEF-nek az til6s6n. Teh6t, ezek a munkiik folytat6dnak. Ugyhogy m6g egyszer

kdszdndm az elkdszit6knek, illetve a hozz6sz6l6knak a a mondand6j6t, ds m6g egy, m6g k6t
apr6 megjegyz6s. Ugye itt a csaliid fontossrig6r6l esett sz6, a 20. oldalon van ezzel

kapcsolatosan egy adatsor, amib6l egydrtelmiien kirajzol6dik, hogy milyen csal6di 6sszet6tel,

hogyan befolyrisolhatja p6ld6ut a drogfogyasztrist. Es azt azdrt engedtessdk meg, megmond.. .

megengedni, hogy, egy biaos, hogy a drogok, legyen az k6nnyri, vagy kem6ny, vagy biirmilyen
drognak a legalizAl sa, liberaliz6l6sa, az bidos, hogy nem jdruJ hozztt a kereslet-kindlat
csdkkentdsdhez. K6szdn<im sz6pen!

KOVACS PETER
Kcisz6ndm sz6penl Hatitrozathozatal kcivetkezik. Az el<iterjesads 3. oldakln takilhat6 hatrfuozati
javaslatr6l ddntiink, szayazznkt Kdszdndm sz6pen! A Kdpvisel6-testiilet 12, illetve 13 igen,

mert dn igent akartam nyomni, de ezek szerint nem eldg er6teljesen nyomtam meg ezt a gombot,
tehrit 1 3 egyhangtlag elfogadtuk a javaslatot.

HATAROZAT
138/2022. (V. 18.) Kt. Budapest F6v6ros XVI. keriileti Onkormiinyzat K6pvisel6-

testiilete ,igy dd,nt, hogy elfogadja a Drogstrat6gai

megalkot6s6nak folyamatar6l sz6l6 beszdmol6t.

2022.mdjus18.
Kovrics P6ter pol giirmester

(13 igen, 0 nem, 0 tart6zkodds)

KOVACS PSETER
Ezzel ezt a napirendi pontot le tudtam ziirni

Javaslat a REHAB-XVI. Foglalkoztat6
Nonprolit Kft. 2021. iizleti 6vr6l
beszdmolljinak elfogad:isdra
7412022. sz|rnt eszt6s

Eloterieszt6: Kov6cs P6ter

6s Szolgriltat6

k6szitett 6ves
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polgiirmester

Hat6rid6:

Felel6s:

NAPIREND: 6.



KOVACS P TER
Soron kcivetkezik 6-sal jelzett: Javaslat a REHAB-XVI. Foglalkoztat6 6s Szolg5ltat6 Nonprofit

Kft. 2021. tizleti 6vr6l k6szitett 6ves besz6mol6janak elfogad6s6ra. El<iterjeszt6k6nt nincsen

kiegeszitenival6m. K6szdnt6m a teremben Sikl6si Attila csaba iigyvezet6 igazgat6 urat, ha

esetleg lenne olyan k6rd6s, amire 5neki k6ne vrllaszt adni, akkor majd ene megk6m6m.

K6rdezem van-e k6rdds? Ilyet nem l6tok. V6lem6ny, javaslat, avagy hozzAsz6l6s? Erre sincsen

most ig6ny. Hat rozathozatal k<ivetkezik. Az el6terjeszt6s 2. oldakin tal6lhat6, I. sz6mri

hatisozati javaslat elfogadrlsa min6sitett sz6tdbbs6get ig6nyel, k6rem szavazzatak. A

K6pvisel6-testiil et 12, akartirl szavazni J6nos?

ABONYI JANOS - MIKROFONNELKUL
Igen!

K VACS PETER
Akkor I 3 igen, gondolom igennel akart6l szavazni, 13 igen, egyhangtlag elfogadta a hatArozali
javaslatot.

Budapest F6vilros XVI. keriileti Onkormrinyzat K6pvisel6-

testiilete tgy hatitroz, hogy a REHAB-XVI. Foglalkoztalo €s

Szolg6ltat6 Nonprofit Kft. (Cg.: 01-09-697529, szdkhely: 1i61

Budapest P6lya u. 48., k6pviseli: Sikl6si Attila) 2021. dvi

egyszenisitett 6ves beszrimol6jrit - figyelembe vdve a

kdnyrwizsgril6i jelent6st 6s a Feliigyelo Bizollsitg ezzel

kapcsolatos vdlem6ny6t - elfogadja. Felkdri a T6rsasilg

iigyvezet<ij6t, hogy a hat6lyos jogszabiilyok rendelkezdsei alapjrln

gondoskodjon a c6gbir6sdgi let6tbe helyez6sr6l, valamint a

k6zzdtdtel16l.

2022. mdjts31.
Kovrlcs Pdter polg6rmester

(13 igen, 0 nem, 0 tart6zkodiis)

KOVACS PETER
2. oldal, II. sz6mri hatrlrozati javaslatr6l ddntiink, szavazzrttkt A K6pvisel6-testtilet 13 igen,

egyhangrilag elfogadta a hatdrozati javaslatot.

HATAROZAT
13912022. (V. 18.) Kt.

Hatririd6:

Felelos:

HATAROZAT
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14012022. (v. 18.) Kt. Budapest F6vriros XVI. keriileti Onkormihyzat K6pviselo-

testtilete elfogadja, hogy a REHAB-XVI. FoglalkoZat6 6s

Szolgriltat6 Nonprofit Kft. (Cg.: 0l-09-697529' szdkhely: 1161

Budapest Prllya u. 48., k6pviseli: Sikl6si Attila) 2021. €vi

I i82 E Ft-os ad6zott eredm6nye a Trirsas6gn6l maradjon,6s ez

az dsszeg 6tvezet6sre keriiljdn az Eredm6nyartal6kba.

(13 igen. 0 nem.0 tartozkodds)

KOVACS PETER
Ezzel ezl a napirendi pontot le tudtam ziimi.

NAPIREND: 7 Javaslat a,,sashalmi Piac" Kft.202l. iizleti 6vr6l k6szitett

6ves beszdmol6jinak elfogaddsdra, valamint a Kft'
iigvezet6je megbizisi dijrinak emel6s6re

512022. t el6

EI eszto : Kov6cs P6ter polgermester

KOVACS PETER

Soron k6vetkezik 7-sel jelzett: Javaslat a ,,Sashalmi Piac" Kft. 2021. i:zleti 6vrol k6szitett 6ves

beszdmol6jrinak elfogad 6siira. valamint a Kft. iigyvezetoje megbiz6si dijdnak emelds6re cimri

el6terjesads. El6terj eszt6k6nt nincsen hozziifiiznival6m. Udvozldm a teremben Kozma Viktor

igazgato urat, ha esetleg lenne k6rdes, akkor ana k6rn6m, hogy majd erre reag6ljon' Az els6

kerdez6 Hollai G6bor, parancsoljon

KOVACS PETER
rorauti kerdeseket nem latok. Ez azert yan, mert ugye nem a polgarmester tesz javas latot arra,

HOLLAI GABOR
Ko,oi,o* a sz6t, Polgarmester rir! Igaz6b6l nem Kozma Urhoz lenne a k6rdesem, hanem az

el6terjesd6hdz, teh6t Onhdz. Hogy jelen iill6s szerint ugye mindhrfuom tigyvezet6 rugyanaz. a.

a, jov... javadalmaziist kapja u *"uriaiae.t, hogy mi6rt v6lasztjuk most sz6t, vagy mi6rt az 6n

javaslata, az, hogy tegytink kiv6telt, 6s a Piacn6l emeljiink a fizet6seken' mert a masik' nem
-lettam, 

hogy u .,irik k6t 
"6916l 

lenne emelesi javaslat, most itt a testiilet elott. KSszontim.

mint el6terjeszto, hogy az iigywezetonek a bere emelkedjen, vagy sem, hanem a Feltigyel6

Bizotts6g. iehdt ahol a Feliigyel6 Bizotts6g nem gondolkodott err6l, vagy nem gondolta tgy,

Hat6rid6:

Felel6s:

2022. m6jus31.
Kovtics P6ter PolgriLrmester
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hogy ezt v6ltoaatni kellene, ott 6n nem tudom el6terjesZeni. Ugye az eli5z6 6vben, vagy 2 6wel
ezel6tt, ugye a pand6mia miatt nekem volt ilyen jogkdrdm, 6n akkor tettem is javaslatot, 6s

egysegesen emeltiik az igyvezetok bdret. Most az egyik c6g Feltigyel6 Bizotts6ga gondolta
irgy, hogy erre sziikseg lenne. Zrir6jelben jegyzem meg, 6n nagyon szivesen emeln6m az dsszes

iigyvezet6 b&61, talan emldkeznek rii, csak az iigyvezetrik, akik itt vannak, azok fogjak be a
ftiliiket, a GAMESZ gazdasegi vezet6je, tehet a helyettes is mrir 900.000.- Ft brutt6 fizetdsdrt
dolgozik most a megemelt fizet6se, ha, amennyiben elfogadja a Kdpvisel6+estiilet, lesz a
Sashatmi Piac Kft-nek 700.000.- Ft. Es marad az Uszoda vezet6nek 600,6s 600 a REHAB-nak
is, ha j6l tudom a bdre, brutt6ban, havonta. Tehrit, majd a Feltigyel<i Bizotts6gok akkor a
jdv6ben tesznek, rem6lem majd errejavaslatot. V6lem6ny, javaslat, hozzitsz6lis? Hollai Gribor,
parancsoljon!

KOVACS PETER
Kdpvisel6 ur, semmi nem tartja Ont vissza att6l, hogy most kepviseldkent 6n erre javaslatot
tegyen, hogyha van egy ilyen csatlakoz6 hatirozati javaslata, akiiLr a k6vetkez6 napirendi
pontndl is, akkor ezzel a lehet6sdggel 6lhet. En kdszsdggel fogom trimogatni, hogyha van ilyen
javaslat. Kovrlcs Raymund k6pvisel6 rir a k6vetkez<i hozzirszolo, parancsoljon!

KOVACS RAYMLIND
Igen, kdszrindm szdpen! Mint az egyik Kft. Fettigyel6 Bizottvigrinak elndke 6n azt gondolom,
hogy ezt a kdvetkezri iildsre ide kellene hozni, mert 6n nem igy drtelmezem, a mi
lehet6sdgtinket. Tehdt a c6lpremiumnrll egy6rtel..., a cdlfeladatn6t egy6rtelmii, hogy
javasolnunk kell, iu a, a megbiz6si dijn6l nem ez szerepel a javadalmazdLsi szab lyzatbat. Ez
szerintem fdlre6rt6sre adhat okot, tehrit javasolniim, hogy a kdvetkezri iildsen ez valamilyen
formdban keriilj6n el6terjeszt6sre, mert 6n rigy 6rtelmezem, hogy nektink csak v6lemenyemiink
kell, mint Feltigyel6 Bizoftseg egy ilyenfajta javaslatot, de nem brinneirn, hogyha ez akkor
egysdgesitve lenne, 6s mindenki ugyanrigy 6rtelm ezn6 ezta szabriLly. K6sz6ndm.

HOLLAI GABOR
En nem, nem tartom soknak egydbkdnt sem a jelenlegi fizet6st, sem a megemelt fizetdst. Itt
nekem az elwel van probl6mrfun. Hogy, hogy akkor ezek szerint ribizzuk a Feliigyet6
Bizottsdgra, 6s az 6nkormtlnyzarnak ezzel kapcsolatban nincsen iill6spontja vagy ftmutatesa,
javaslata, a Feltigyel<i Bizottsrig feld. Tehrit, hogyha egyszer 3 c6ge van az dnkormifuiyzatnak,
mind a hiirom c6gndl egysdgesen keres az igyvezetl, akkor fircs6nak tartom e4 a, e4 a
helyzetet, ahogy a Polgrirmester tr indokolj 4 hogy azdrt, mert a Feliigyel6 Bizottsrig behozta
az egyik c6gnek az tigyvezet6j6nek a fizetdsemel6st, a mrisik kett6nek nem hozza be, hogy,
hogy 6n ezt igy, mint ugye dnkormdnyzati cdg 6s mint kdpvisel6, itt dn <inkormiinyzati kdpvisel<i
vagyok, 6n ea nem tartom helydnval6 m6djrinak az emeldsnek, 6n aZ gondolom, hogy. hogy
akkor jelezni kell a Feliigyel<i Bizottseg fel6, hogy, hogy a Polgri.rmester rimak van err<il egy
elkdpzeldse, javaslata, satdbbi, satdbbi. igy ea 6n nem tartom egy j6 m6dszemek.

KOVACS PETER
Akkor a kdvetkez6 testiileti iitd$e majd lesz akkor err<il el<iterjesaes ezek szerint. Kdsz6n6m
sz6pen! Toviibbi hozziisz6lisokat nem liitok. Hatixozathoz.atal kdvetkezik. Az el6terjesa6s 2.
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oldalan talelhat6 l. szimihatirozati, vagy ott kezd6do l. szimthatfuozatijavaslatr6l ddnttink,

melynek elfogad6sa min6sitett sz6t6bbs6get igeny el, szavazzur*! A K6pvisel6+est0let 13 igen,

egyhangfl ag ezt elfogadta.

IIATAROZAT
14212022. (v. 18.) Kt.

2022. m|jus 31.

Kovrics Pdter polgrlrmester

2022. mi4ts 3l .

Kov6cs P6ter Polgarmester

Budapest F6v6ros XVI. kertileti Onkorm6nyzat Kdpvisel6-

testtilete iryy halfiroz, hogy a,,sashalmi Piac" Ingatlanfejlesa6,

Beruhriz6 es Uzemeltet6 Kft. (szdkhely: I 163 Budapest, Sashalmi

tdr 1., Cg.: 01-09-916352, kdpviseli: Kozma Viktor iigyvezet6, a

tovdbbiakban: Tarsasrig) 2021. 6vi egyszenisitett 6ves

besz6mol6j6t - figyelembe vdve a ktinywizsgril6i jelentdst ds a

Feliigyel6 Bizottsig ezzel kapcsolatos v6lem6nyet - elfogadja.

Felkeri a Tiirsasrig tigyvezetdj6t, hogy a hat6lyos jogszab6lyok

rendelkezdsi alapjilLn gondoskodjon a c6gbir6srigi let6tbe

helyez6sr6l, valamint a kdzzdtdtelr6l.

(13 igen, 0 nem,0 tart6zkod6s)

KOVACS ETER

3. otdal, II. sz6mrl hatfuozati javaslatr6l donttink, szavazztnkl A K6pvisel6-tes ttilet 13 igen,

egyhangrilag elfo gadla ea.

Hatririd6:

Felel6s:

Hat6rid<i:

Felel6s:

Budapest F6varos XVI. keriileti Onkorm6nyzat K6pvisel6-

testiilete elfogadja, hogy a ,,sashalmi Piac" Ingatlanfejleszt6,

Beruhriz6 es Uzemeltet6 Kft. (Cg.: 01-09-916352, sz6khelye:

1163 Budapest, Sashalmi tdr 1., k6pviseli: Kozma Viktor) 2021'

6vi 500 E Ft-os ad6zott eredm6nye a T6rsas6gn6l maradjon, 6s ez

az dsszeg atvezetesre kertiljdn az Eredm6nytartal6kba.

(13 igen,0 nem,0 tart6zkodas)
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14112022. (V. 18.) Kt.

KOVACS PETER



3. oldal, III. szimri hauirozati javaslatr6l ddntiink, szavazztx*t. A Kdpvisel<i-testtilet 12 igen,0
nem, I tart6zkod6s mellett elfogadta ea ajavaslatot.

HATAROZAT
t4312022. (V. 18.) Kt Budapest F<iviiros XVL kertileti Onkormdnyzat K6pvisel6-

testiilete ugy hatitroz, hogy a ,,Sashalmi Piac" Ingatlanfe.ilesz6,
Beruhaz6 6s Uzemeltet6 Kft. (Cg.: 01-09-916352, sz6khelye:
1 163 Budapest, Sashalmi t6r 1., k6pviseli: Kozma Viktor) vezet<i

tiszts6gvisel6jenek, Kozma Viktor tigyvezet6nek a dijazhs t
brutt6 700.000.- Ft/h6, azaz brur6 hetsziuezer forint/h6
6sszegben 6llapitja meg targydv januir els6 napjrira visszamen6
hat6llyal.

Hat6rid6:

Felel6s:

2022. mdjus 31.

Kovrics Pdter polg6rmester

(12 igen,0 nem. I tart6zkodris)

KOVACS PETER
Ezzel ed a napirendi pontot le tudtam ziimi.

OVACS PE

Soron kdvetkezik: 8-sal jelzett: Javaslat a Kertvrirosi Kft. 2021. tizleti dvr<il k6szitett 6ves
beszimol6jrinak elfogad6s6ra, valamint p5nzngyi kompenziici6 nyirjtris6ra cimr.i el6terjesa6s.
El6tedesztdkdnt nincsen hozziifliznival6m. Kdrdezem van-e kerdds? Udvdzldm a teremben
Csema S6ndor Ugyvezet6 igazgatb urat. Hogyha lenne k6rdds, akkor arra k6rem, hogy majd
viilaszoljon erre. K6rd6st nem l6tok. vdlemdny, javaslat, avagy hozzirsz6l6s? Hollai Gribor,
parancsoljon Kdpvisel6 ur!

HOLLAI GABOR
Kdsz6ndm Polgiirmester rir a sz6t! Ugye iu egy extra 25.000.000.-Ft kompenzrici6r6l van sz6,
ebben az el<iterjesaesben , arnit az dnkormiinyzat, illetve hrit a keriileti ad6fizet<ik helyesebben
adnak a c6gnek. Ezzel <isszesen 150.000.000.- kompenzdci6t kap a c6g, 6s az indoktiis, teh6t a
hivatkozisi alap ene az extra 25.000.000.- Ft-ra az, hogy a vdszhelyzet idej6n korlaitozott volt
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NAPIREND: 8. Javaslat a Kertvirosi Kft. 2021. iizleti 6vr6t k6szitett 6ves
besz{mol6jdnak elfogaddsdra, valamint p6nziigri
kompenzriciri nyrijtisira
( 7 3 I 2022. szlnlf ellteri esztds\

Eloteriesaci : Koviics Pdter polg6rmester



a miikdd6s. Nekem ezzel az a probtdmrlrn, hogy a korl6tozott, a korl6tozott mtktidds. eset6n a

rezsi is alacsonyabb, mert nem kell akkor, akkor hiteni a vizet, satdbbi, satdbbi. Ugyhogy,

rigyhogy dn nem, tehdt, hogyha van egy, van egy tevdkenysdg, egy cdgnek van egy tev€kenys6g,

ami hasznot hoz, akkor hogyha az a c6g, nem tud, kinyitni, mondjuk van egy egy c6g, 6s annak

van egy egy olyan tevdkenysdge, amibe emberekjdnnek, fizetik a bel6p6 dijat satdbbi, sattibbi,

6s a h6nap v6gdn a c6g nyeres6ges. Nyilvrinval6, logikailag, hogyha ez a c6g nem tud az eg6sz

h6napban kinyitni, akkor, ds nyeres6ges c6g, akkor kevesebb lesz a nyeresdg. Ez teljesen

6rth.i.i. Hu r* 
"gy 

c6g, ami alapb6l vesaesdges, mrirpedig errdl van sz6, hiszen kompenzici6t

mindig kap ez a c€g,6s evi 150.000.000-t, teh6t a 25.000.000 n6lkiil is kap 125.000.000+' ez

aa jelenti, hogyha vesztesdges egy cdg, hogy a h6nap v6gdre a k6lts6gek nem fedezik a

bevdteleket. Na, m6r most, a k<ilts6gek nem fedezik a bev6teleket, de a c6g a 30 napb6l

kevesebbet van nyitva, mert ugye v€szhelyzet va\ az azl jelenti, hogy a k6lts6g is kevesebb'

tehtt €t en azindokl6st ez6rt, e miatt a logika alapjrin nem tudom elfogadni. K6szdn6m!

KOVACS PETER
Tov6bbi hozzasz6liist nem kitok! Annyit mondan6k Hollai tmak zrirsz6kdnt, hogy egye t6rtiink

abban, hogyha egy vesztesdges cegnek tov6bb kell zdrva lennie, akkor kevesebb vesztesdget

termel, ez k6tsdgtelentil igy van, de ett6l meg vesztesdget termel. Ugye az uszoda meg a strand,

az soha nem volt nyeres6ges, de talin ez nem is elviiras. Nekem voltak m6g annak idejdn, ilyen

6lmaim, m6g Ratonyi G6bor tigy.vezet6vel, hogy egy id6 utrin legyen legal6bb null szald6s a az

ilzemeltetes, de hrit neki sem sikeriilt ezt dsszehoznia' Es akkor mdg nem is volt pand6mi6s

helyzet. De hogyhaj6l olvasta az et6terjesaest, akkor nem ez volt az egyetlen indok. Azdrt tObb

indtk is volt abban. hogy mi6rt alakult ki ezt a helyzet, majd k6rem, hogy legkdzelebb jobban

olvassa el az anyagot. Halitozathozatal kdvetkezik. Az el6terjesads 3. oldaLin kezd6d6' I'

szfunihatfuozati javaslat, hatrirozati javaslatr6l ddntiink, szavazzuntkt A K6pvisel6+estiilet 1 1

igen, I nem, I tart6zkod6s mellett elfogadta ajavaslatot.

HATAR ZAT
t44t2022. (v. 18.) Kt. Budapest F6v6.ros XVI. keriileti Onkorm6nyzat K6pvisel<i-

testtilete ugy hataroz, hogy a Kertviirosi Sportldtesitm6nyeket

Uzemeltet6 Kft. (Cg.: 0l-09-878027, sz6khelye: 1165 Budapest.

Ujsz6sz u. 106-108., k6pviseli: Csema S6'ndor, a tov6bbiakban:

T6rsas6g) r6sz6re a 2021. evben a kdzszolg6ltat6si feladatok

ell6t6sara tovAbbi 24 900 934 Ft p6nzigyi kompenz6ci6t biaosit

az al6bbiak szerint:

A kieg6szit6 2021. dvi mtikdd6si kompenzrici6 forrdsa az

dnkormrlLnyzat 2022. 6vi kdlts6gvet6s6r6l sz6l'6 312022' (ll' 21 ')

dnkorm6nyzati rendelet (a tovribbiakban: Kdlts6gvet6si rendelet)

35. melldktet 22. sorin, az ,,Onkormrinyzati t6bbs6gi tulajdonf

nem p6nziigyi v6llalkoz6snak egy6b felhalmozasi c6lt

tdmogat6sok - Kertvri'rosi Sponl6tesitm6nyeket Uzemelteto Kft '"
el6irrirryzaton 4 257 OOO Ft, vatamint a 32. mell6klet 54' sordn, az

,,Onkorm6nyzat 6ltal6nos mrikdd6si tartal6ka" el6ininyzaton 20

643 934 Ft.
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A K6pvisel6-testiilet felkdri a Polgiirmestert, hogy gondoskodjon

az 6rintett el6iriinyzatok rendezdsdr<il a 2022. 6vi k6lts6gvet6si

rendelet k6vetkez6 m6dositrisakor.

a 2022. 6vi k6ltsdgvet6si rendelet I. szimt
m6dositdsa

Kov6cs P6ter polgrirmester

(11 igen, I nem, 1 tart6zkodris)

KOVACS PETER
4. oldalon takilhat6, II. szrirnri hatiirozati javaslat elfogadiisa min6sitett sz6tdbbs6get ig6nyel,
kfrem, szavazzanak. A K6pvisel6-testtlet 10 igen, 0 nem,3 tart6zkod6s mellett elfogadta a
javaslatot.

HATAROZAT
t4s/2022. (V. 18.) Kt. Budapest F6vriros XVI. kertileti Onkormiinyzat K6pvisel6-

testiilete l gy hatiroz, hogy a Kertvrirosi Sportl6tesitm6nyeket
Uzemeltet6 Kft. (Cg.: 01-09-878027, szdkhelye: 1165 Budapest,
Uiszis, u. 106- 108., kdpviseli: Csema Sd.Lndor, a toviibbiakban:
Tdrsas6g) 2021. 6yi egyszenisitett 6ves besziimol6jrit -
figyelembe v6ve a kdnyvvizsgril6i jelentdst ds a Feliigyel6
Bizotts6g ezzel kapcsolatos vdlemdnydt elfogadja.
Felkdri a T6rsasiig tigyvezetrij6t, hogy a hatrilyos jogszab6lyok

rendelkezdsi alapj6n gondoskodjon a c6gbir6s6gi letdtbe
helyezdsrcil, valamint a kdzz6tdtel16l.

Felelcis:

2021. mdjus 31.

Kovrics P6ter pol gdrmester

(10 igen, 0 nem, 3 tart6zkodris)

KOVACS PETER
Ezzel ezt a napirendi pontot le tudtam zdrni.

Javaslat b6rl6kijeltil6si jog biztositrlsrira vonatkoz6
megrillapodr{s megktit6s6re

elot

NAPIREND: 9

7712022
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eszt6s

Hatrirido:

Hatrirido:

Fele[6s:



EI ESZt6 : Acs Anik6 alpolgirmester

KOVACS PETER

HOLLAI GABOR
Kdszdndm a sz6t, Polgrirmester irr! lgazih6l miel6tt felteszem a

szeretn6m kemi a Polg6rmester urat, hogy ne mindsitsen, ne rll

Soron kSvetkezik eredetileg 9-sel jelzett: Javaslat b6rlSkijel6l6si jog biztositesam

megdltapodds megkdtdsere cfmti el6terjesa6s. Az el6terjesati Acs Anik6, Alpo

u..iony, aki jelzi, hogy nincsen kiegeszitenival6ja. K6rdezem, van-e k6rdes? Hollai

van kdrd6se, parancsoljon Kdpvisel<i tr!

vonatkoz6

lgdLrmester

Gribomak

k6rd6semet, nagyon szdPen

litson olyan rillitAst, velem,

szemelyemmel kapcsolatban, ami nem igaz. Figyelmesen elolvastam ed az elolerles^esl, az

el6terjesa6sben iz6 szerint az volt, amit mondtam, 6s id6ztem. Anik6, Acs Anik6

alpotirirmester asszonyhoz az lenne a k6rddsem, hogy ugye itt most arr6l van sz6, hogy 6 lak6st,

s l*artz J6. Tehet, hogy tak6sokat biztositunk kiil6n szerz6d6s alapjrin a rend6rs6g r6sz6re,

hogy viszont a szocirilis 6s Eg6szs6giigyi Bizottsag, ahol tag vagyok, ott a Szobab6rl6k

.1ilAa^ sz6mtalanszor van, hogy rend6r6k jelentkeznek, vagy p1lyiunak, ink6bb ez a j6 sz6

rtt. Piiyianak 6s nyemek is, hogy, hogy ez a. ezek a lak6sok, amike szerz6d6st k6ttink, ezen

feliil mdg van sztiks6g, teh6t, hogy, hogy ez a kett6 dsszead6dik? Teh6t olyan sok rend6r van a

keriiletben, hogy, lakis n6lkiil, akiknek sztiksdge van vagy az egyikre' vagy a mrisikra' ezt

szerettem volna. Kdszdndm.

Acs eNtro
Er, .."r*ty o".int rigy gondolom. hogy mindl tdbb lehet6sdget adunk, teh6t 6n, teh6t 6n annak

\ragyok a hive, hogy minlt tobu lakrlst biaositsunk azoknak, akik a keriiletben dolgoznak azert'

nol* - elUtas, ienat minden szempontb6l tdkeletes legyen. Tehit most itt gondolhatok

OvidapedagOgusoka, rend<ir6kre, vagy berkire, tehdt 6n aa gondolom' hogy' tehrit ez egy olyan

fontos feladat. amit a kerfllet 6let6ben 6k ell6tnak, hogy 6n biAos, hogy' hogy ezt tifunogatom'

De nyilvan a bizotlseg d6nt, amikor mils jellegii, teh6t. amikor mondjuk a Szobabdrlok Haziban

jeltilnek ki b6rl<iket, vagy a szoci6lis, vagy nem felt6tlen, nem szocialis, hanem a b6rlak6soknril

jelolnek ki b6rl6ket, ott az Eg6szsegiigyi 6s Szocidlis Bizotlsag d6nt arr6l, hogy ki nyerje meg'

i6bb .r".pon,ot vehetnek figyet"*U". f"frat en uzt gondolom, hogy ez az Ondk ddnt6se. hogy

most 6ppen kitjel6lnek oda ki b6rlonek. Kdszdntim'

KOVACS PETER

Tovdbbi k6rdezot nem kitok. Az eloterjesa6nek adok lehet6s6get vdlaszad6sra, parancsoljonl

KOVACS PETER
Kdszdntim sz€pen. Hozzitsz6lisok? Mizsei Laszl6, parancso
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ljon!



MIZSEI LASZLO
Kdszdndm, l6nyeg6ben kdrd6s lenne, amikor 6n kb. 6n 7 6vig az Eg6szs6giigyi 6s Szoci6lis
Bizottsrignak a tagja voltam, akkor dn rigy emldkszem, hogy rigy volt, hogy kett6 vagy hiirom
lakris feleu rigymond a keriileti rend6rkapitriLny diszponrilt, 6 adott be javaslatokat a

bizottsrignak, hogy kiket tamogat, hogy megkapjrik ezeket a lakrisokat. En mrir akkor is azt
mondtam, hogy ez egy nagyonj6 dolog, mert rendort lassan lassz6val se lehet fogni. Es az a mi
6rdektnk, hogy mindl jobban ftil legyen tdltve a keriileti rend<irsdgnek az llomtnya. Azt
szeretndm kdrdezni, hogy ezeket a lakiisokat, amik itt az anyagban vannak, ezeke ki jel6l
rend6rdket? Erre is a rend6rkapitriny, vagy ene a bizotts6gjel6l?

K CS PETER
Hrit ez kdrd6snek tiint nekem, nem inkdbb hozzlsz6ltisnak, de akkor megk6rjiik az el6terjesa<it,
hogy vrilaszoljon erre ahozzitsz6hisba burkolt kdrd6sre.

ACS ANIKO
Teh6t ugye itt, p ont az alenyege az el6terjesadsnek, hogy maga a rendrirs6gjel6lhet ki b6rl6ket.
Teh6t mi ebbe nem sz6lunk bele. hanem akit 6k ugy letjrik, hogy megdrdemlik, vagy hrit
6rdemes arr4 hogy megkapja.

HOLLAI GABOR

KOVACS PETER
Kdvetkez6 hozziszoll Kov6cs Raymund kdpvisel<i rir, parancsoljon!

KOVACS RAYMUND
csak annyit mondan6k a Hotlai k6pviseltitrirsamnak, hogy amennyire 6n tudom, a rendors6gndl
ott szoktiik vez6nyelni az rillomanl.t, 6s egyik egyszer itt dolgozik, egyszer mdshol dolgozik.
Tehiit nem felt6tleni.il a lak6helye szerinti illet6kes viirosban, vagy teleptildsen dolgozik, ds
nyilv6n laknia kelt valahol. Es nem is felt6tten{il akar lak6st v6sarolni. Mert lehet, hogy
bizonyos id<in beliil vagy visszakciltdzik, vagy miishova, teh6t ezek, ezek ilyen szolgrilati jellegri
lakasok, pont ezdrt, hogy a nev6ben is benne van, hogy a szolgiilatrlhoz k6t6dik. De egydbkdnt
volt cinkot6n ugye egy rend6rsz6ll6 is, amit visszaadott a rend6$eg, mert m6r nem volt rii
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K<iszdndm a sz6t, Polgiirmester ur! Igen, tehiit akkor, akkorj6l 6rtettem, hogy akkor vannak a
szobab6rl6 lehet<isdgek, plusz meg most ez az 5 lakris akkor, ami a rendrirsdg rendelkezdsdre
rill. Azdrt valamilyen szinten ez azdrt szegdnysdgi bizonyftviiny is arra vonatkoz6an, hogy hogy
tgy fizetjtik meg a rend6reinket, hogy nem tudjriLk 6ne, 6nii... 6ner6b<il *"goid-i u
lak6sprobldmrijukat. Hanem vagy a Szobabdrliik Hizaba kell nekik lakdst biaositanunk, vagy
igy. Ez azt jelenti, hogy, hogy sajnos nem el6g a fizetdstik. Ea csak tgy megiegyeztem.
Kdsz6ndm sz6pen!

KOVACS PETER
Hozzisz6lisok akkor most mrl.r tdnylegesen. Hollai Gribor, parancsoljon Kdpvise16 rir!



igdny. Azt hiszem ott trin 10 rend6r tudott elszdll, lehetett elszrillasolni, 6s 6n fgy tudom

egyebkdnt, hogy nagy kdzponti rend6rsz6ll6s, ahol a rend6rsegnek aa az 6llomriny6t

szltasotlrlt< el, tehet, hogy el6g j6, h6t nyilvan mindennel lehet jobb helyzet, de hogy, hogy

ilyen szempontb6l j6 helyzetben vannak' Kdszdn6m szdpen.

KOVAC PETER
Kdszdndm sz6pen! Mizsei Lriszl6 misodszorra. parancsoljon!

MIZSEI LASZLO
K6rr6r6.. Kov6cs Raymundnak jelezndm, hogy azt hiszem te is tagia volt6l, persze, te is tag]a

voltril, amikor m6g nem Kdmyezet- 6s Klimavddelmi, hanem Kdmyezet- 6s Kdzbizto nsagl

Bizottsdg voltunk. Akkor is sz6 volt r6la, hogy a vez6nyl6s az nem aa jelenli, hogy innent6l

kezdve nem itt dolgoznak a keriiletben a rend6rdk, hanem azt. hogy alapjdba v6ve itt dolgoznak,

itt v6geznek tev6kenys6get, csak bizony id6nk6nt el kell menniiik teljesen miishova, biztositani

a rendezv6nyeket, satdbbi. Teh6t a rendorsdg, a kertileti rendorsdgne k az itllominya az alaPj6ba

v6ve ide, ehhez a kapit6nys6ghoz ktit6dik' Ezt 6rdemes tudni. 6s az a j6, hogyha itt, min6l ttibb

ember van, az egy mrisik k6rd6s, hogy ebb<il tudnak vez6nyelni m6shova is. Az a j6. hogYha

min6t tdbben vannak, hogyha vezdnyelnek, akkor itt maradjanak' TehAt nekiink ez egy elemi

6rdektink. Az t6nYleg egY mrlsik k6rdes. hogy a rend6reinket nem becsiiljtik meg, mar

legat:ibbis rillami szinten, elvettdk t6liik azt a jogosultsrigot, hogy el6bb menjenek nyugdijba'

es a t6bbi. Tehii ez, ez egY mrisik k6rdes. Azt itgy gondolom, hogyha a kertilet megteheti aa,

hogy a fizet6stiket, hogyha nem is p6tolja ki, de legakibb lehetos6get adnak nekik, hogy itt a

keriilethez k6t6dve, itt tudjanak dolgozni, 6s alapjiba v6ve itt v6 gezz€k a tev6kenys6giiket,

akkor az neki.ink j6. Es ink6bb erre kdltsiink, mint mas hiilyes6gre szerintem. Kdszdndm.

KOVACS PETER
orsz6gos

ket, az 6rt

kaptak a

6 havit!

KOVACS PETER
6 havit, akkor lehet, hogy m6g tdbbet is mint fdl milli6 forint, teh6t 6 havi fizetdst. 6 havi fizet6st

kaptak a rend6r6k, 6s hrit ugye nem az a probl6ma' szerintem, de persze nyilviiLn vannak olYan

emberek. akiknek semmi sem el6g, de, de nem az a probldma alapvet6en, hogy alacsonya bb

lenne a fizet6se itt a rend6mek, hanem az a probl6ma. hogyha mondjuk 6 Nyiradonyba'

Hadd sz6ljak m6r 6n is k6zbe, miir csak az6rt is, hogy elejdt vegyiik m6r megint az

politikanak. De hrit, ha mifu olyanokat mondunk, hogy nem becstiljuk meg a rend6r6

ne felejts6k el tisztelt k6pvisel6trirsaim, hogyha j6l eml6kszem, f6l milli6 forintot

rend6rOk fegyverp6nzkdnt ebben az 6vben. Es ha j6l emldkszem, ' ' '

csakhogy mondjak egy teleptil6st, Nyiradonyban ugyanail a fizet6st kapja' ugyanabban a

beoszui$an, mint Budapesten. Csak ugye Budapesten neki valahol laknia is kell, mig

Nyiradonyba, hogyha 6 nyiradonyi, akkor Nyiradonyba anyukahoz, apuk6'hoz' vagy ne adj'

Isien, saj6t maganak m6r van egy ingatlan4 amiben tud lakni' Ez6rt vannak ezek a rend6r
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SZASZ JOZSEF
Kdsz<indm szdpen! En is tehiit nem rillom meg, ezeket a fdl mondatokat, amit itt az ellenzdk
rd,sz9rill hozzafuznek a napirendekhez. Az t6ny ds val6, hogy a koribban egy6bk6nt, a korribbi
orbrin-kormriny eltal hozo$ kedvezmdnyes n,,ugdij, illetve el6meneteli rendszere a
rend6rs6gnek, ez visszavon6sra kertil. Csak azdrt szeretn6m ftilhivni mindenkinek a figyelmdt,
hogy ez mikor is tdrt6nt? 2010-1 I fordul6jdn, ugye amikor a II. Orb6n kormtiny, Orbfur
kormriny felallt, 6s szembesiilt azzal a gyaliuatos helyzettel, amit et6z6leg a Gyurcsriny-Bajnai
kormriny itt hagyott, 6s olyan tragikus, szdnalmas helyzetbe hozta a rend<irsdget, es olyan
m6ltatlan ds gyakorlatilag biiszkesdg ndlktili egyenruhrisok voltak a rendrir<ik, hogy nagyon
sokan tiivoztak ebb6l a fegyveres testiiletbdl, 6s kellett nagy hirtelen, mint ahogy a gazdasiry
tekintet6ben egy gyors, olyan akci6t v6grehajtani. Egy6bk6nt a katonasdLgn6l is, hogy az
rillomriny ne menjen annak a szintnek ali, ami mrLr felveti annak a lehet6s6gdt, hogy itt nem
lehet Magyarorsz6gon a rendet biaositani. Tehrit igy teljes a k6p, hogy valo igaz, tdnyszenien,
hogy ez visszavonrisra kertilt, de ennek azert volt egy el6zm6nye. K6sz6n6m sz6pen!

KOVAcs pernn
No, h6t SzatmriLry L6szl6 k6pvisel6 [r is rigy gondolja, hogy most mdg el kell mondania azt,
amit el kell mondania. Parancsoljon Kdpvisel<i ur!

SZATMARY LASZI,o
K6szdndm a sz6t Polgiirmester rir, meg a felkonfot is. Nem err6l van sz6. csak eszembe jutott
egy olyan gondolat, amit szeretndk megosztani tisaelt k6pvisel<itiirsaim ds Acs Anik6
el6te{esa6vel, meg taliin Onnel is. Van a keriiletben egy olyan ingatlan, ami nem tartozik
mihozzriLnk. Ez a Bajtarsi otthon, az Uj szrisz utciiban, ami 5 l6pcs<ihriz, egy 4 emeletes 6ptilet,
5lfpcsbhinzal, plusz egy-egy m6g egy dptilet. Ami a Katasztr6fav6delemhez van mosran6ban
diszponiilva. Az '56-osok lakt6k, de h6t a koruknril fogva csak a kcizvetlen hozzi*artoz6 €s az
oda bejelentett emberek maradhattak ott. Alig vannak m6r. Nem tudom, nem-e lehetne
t6rgyalrisokat folytatni a Beltigyminisztdriummal, m ert azthiszem, az6 fennhat6sriguk alatt van
az a tdrt6net' Hogy ebb<il a kontingensb6l kaphatnrinak a rendrirsdg, 6s lehet. hogy
ftilszabadulhatnrlnak a mi teriileteink. Csak ezt szerettem volna" ezt a gondolatot megosztani.
Kdszdndm sz6pen!
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lakrisok, 6s ugye val6sziniileg f6lre6rtette, amit Kov6cs Raymund k6pviselo ur mondott. 6 nem
az mondta, hogy az itteni rillomriny, akik itt vannak, vez6nylik, hanem, hogy van olyan, aki
bekeriil ebbe az rillomrinyba, ide, de mondjuk neki az rilland6 lak6helye Nyiradony, ds ide
bekertil, mert mondjuk ide vezenyeltdk. mondjuk mondok egy p6ldrit, nyomoz6nak. Es akkor
ez a nyomoz6 egy-k6t 6vig itt van, aztiin, hogyha fiilszabadul valahol hely. vagy valahol
mdshova vez6nylik, akkor majd oda fog menni. Ezdrt nem vesz ingatlant magrinak, mert lehet,
hogy mrishova fog menni, vagy <i m6shova akar kdltdzni. De hrit val6sziniileg j6l mondtam,
mert Kov6cs Raymund k6pvisel<i rir visszamondta a hozzitszolitsi lehet6sdg6t, ellenben Sziisz
J6zsef arra inspinilta az dn h ozzitszolisom, hogy hozzitsz6ljon. Parancsoljon!



Kdszdndm sz6pen. A gondolat j6, k6rem

v6grehajtasrira. Tov6bbi hozziisz6last nem I

hogy nem. Halirozalhozalal kdvetkezik.

hatilrozati javaslatr6l d6nttink' szavazzunkt

ahatirozali jataslatot, l2 igen, egyhangrilag. Ja, nem volt itt a J6nos!

HATAROZAT

KOVACS PETER

14612022. (V. 18.) Kt

KOVACS PETER

Soron kdvetkezik eredetileg I I -seljelzett: A po

a bizotts6gi eln6k6k besz6mol6ja az el6z6

Szisz alpolg6rmester urat ennek a feladatnak a

6tok. El6terjesztci kiv6n-e ziirsz6t mondani? Jelzi,

Az el6teriesads 3. oldal6n kezd<id6. I. szirnf
K6sz6n6m szdpen! A K6pvisel<i-testiilet elfogadta

Budapest Fovriros XVI. kertileti Onkorm6nyzat K6pvisel6-

testiilete rigy d6nt, hogy a Budapesti Rend6r-fSkapit'inysdg

reszdre 2022. okt6ber 02. napjet6l 10 eves id<itartamra

ingyenesen b6rl6kijeltil6si jogot biaosit a Budapest, XVI'

kertilet. Lrindzsa utca 15. III/13., Viv6 utca 3/D' III/14', Mikl6s

utca 38. fszt. 1., Baross Gribor u. I l. fszt. 5., Fehersas utca 19'

fszt. 3. szhm alatti b6rlakisokra azzal a felt6tellel, hogy a

Budapesti Rend6r-fdkapitrturys6g a megjeldlt b6rlakrisok bdrl6jdt

- a XVI. keriileti Rend6rkapitanysdg vezet6j6nek javaslata

alapjan - a XVI. kertileti RendorkapitrlLnysig hivatasos szem6lyi

rillomanyriba tartozo, a kertiletben t6nylegesen szolg6latot

teljesito rend6rdk ktiziil jeliili ki.

Egyritlal felk6ri a PolgArmestert a sziikseges intdzked6sek

megtdtel6re, valamint felhatzlmazza a Budapesti Rend<ir-

fdkapitinys6ggal tdrtdn6 megrlllapod6s megkot6s6re'

(12 igen, 0 nem, 0 tart6zkod6s)

KOVACS PETER
igy ezt a napirendi pontot lezrirtam. Z6rt iildsi nap irend k6vetkezik. K6rem, hogy ennek a

feltdteleit teremtsiik meg.

2022. szeplember 01.

Kovrics Pdter pol gd.mester

A polg6rmester, az alpolg6rmesterek, a tandcsnokok' a

bizotts6gi elniiktik besz6mol6ja az el zii k6pviset6-testiileti

iil6s 6ta tiirt6nt, fontosabb esem6nyekr6l

lg6rmester, az alpolgiirmesterek, a tan6csnokok,

k6pvisel6+estiileti til6s 6ta t6rt6nt, fontosabb
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NAPIREND: 11.

Hatdrid6:

Felel6s:



esem6nyekr6l. A polg6rmesteri beszrimol6t irrisban tal6lj6k. Kerdezem van-e k6rdds hozzii?
Ilyet nem Litok. Alpolgrirmesterek kdziil kivifur-e most valaki besziimolni? Nem kivrin.
Taniicsnokok kdziil kiv6n-e valaki most beszrimolni? Jelentkez5t nem kitok. Bizottsdgi eln<lkrik
kdziil? Kovrics Raymund szeretne, parancsolj on !

KOVACS RAYMLIND
Kdszdndm szdpen a sz6t! K6t dologr6l szeretn6k sz6lni. Egyr6sa, tegnap volt a Gazdasrigi ds
P6nziigyi Bizottsiig iildse, 6s itt ddntdttiink a beszdmol6hoz, a mai cdgek beszrimot6jrihoz
kapcsol6d6an a celfeladatok teljesites6r<il is. Es az ezzel kapcsolatos kifizetdsekr6l. Aa tudom
elmondani, hogy ez a ddntdsi jogkdr a Gazdas6gi ds Pdnziigyi Bizotts6g hatrisk6rdbe van utalva
a Polgrirmester egyet6rtds6vel. Es a Feliigyel6 Bizottsdg javaslata alapjrin, hogy a REHAB Kft.-
n6l a Feliigyel6 BizottsAg egyhangrilag kdthavi c6lprdmium kifizetds6re tett javaslatot, a Piac,
a Sashalmi Piac Kft. esetdben szintdn egyhangtlag, a Feltgyel6 Bizottsdg 3 havi c6lpr6mium
kifizetdsdre tettjavaslatot, 6s a Kertviirosi Kft. eset6ben pedig egyhavi c6lprdmium kifizet6sdre
tett javaslatot. Ea mind a hrlrmat a Gazdasegi 6s P6nziigyi Bizottsrig egyhan gflagmegszavazta
6s akkor innent<il kezdve majd ugye Polgrlrmester ur ddntds6t6l fiigg, hogy ezt a cdlprdmiumot
megkapjeik-e. A mrisik, az pedig egy kdrddsem lenne, de irgy gondolom, hogy t6bb bizottsiigot
is drinthet, a mrir koribban is felmeriilt, de tegnap ism6t et6kertilt, hogy a kikiild6tt anyagok,
amik ene a h6l6zatra vannak fiiltdltve, ott van, olyan, hogy zrirt anyag besoroliist. Aminek nem
teljesen drtjiik a kezel6s6t. Mert ugye nem 26rt flldsen trirgyalunk, 6s nyilvrin ezdrt nem is
vonatkozik rd a zdrt kezel6se az anyagnak. Viszont m6gis zdrt anyagkdnt kezeljtik 6s erre
k6mdnk majd nem feltetlentil most, de valamifajta trijdkoaat6t, hogy most erre mi vonatkozik?
Tehat itt elhangzott egy r6vid sz6beli trijdkoaatris ott, tdnyleg csak egy r6vid trijdkoaatas az
irodavezet<i reszertjl, hogy a GDPR 6s egydb jogszabdlyok miatt van erre sziiksdg, de
szeretndnk err6l kapni egy tej6koztatast, hogy semmifajta olyan dolgot, m6g vdletleniil se
kdvessen el senki, amit egydbkdnt brirmilyen jogszabrilyba iitkdzik. Tehrit, hogy ez a, ez a zart
kezel6se az anyagoknak, ez pontosan mit jelent, ds milyen kdtelezettsdget 16 a bizottsrlgi
tagokra? Kdszdn6m sz6pen.

KOVA S PETER
Kdszdndm az inform6ci6kat is. ds a kerdst is tolm6csolom egyb<il J egyzi| tr fel6.Legyen kedves
irasban majd minden bizottseigi eln<ik sziimrira eljuttatni enril sz6l6 inform6ci6kat. E zzel ezt a
napirendi pontot le tudtam z6mi.

Soron k6vetkezik l2-sel jelzett: Kdpvisel<ii k6rddsek, kctz6rdekri bejelentdsek. Mizsei L6szl6
az els<i kdrdez6, parancsoljon!

KOVACS PETER
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NAPIREND: 12. K6pvisel6ik6rd6sek,ktiz6rdekiibejelent6sek

MIZSEI LASZLO



Kdsz6ndm! Polgarmester urat szeretndm k6rdezni arr6l, hogy mi tdrtdnt 'zzal kapcsolatban.

ami ot1 a Gepida Gyar m6g6tti kdztertileten van. ugyanis k6tszer is irtam 6nnek ezzel

kapcsolatban. Egyszer nem kaptam meg ezzel kapcsolatban viilaszt. semmilyen reakci6t- De

.r".int". az tovabbra is fenntarthatatlan, hogy briLrmilyen c6g, kdzteriiletre szennyvizet

engedjen ki 6s ezl meg kell sziintetni. Teh6t nagyon szeretndm tudni, hogy az'\ta az id6 alatt'

ami ott eltelt, a legutols6 levelem 6ta 6s a testiileten is emlitettem, hogy azola mi tdrtdnt az

tiggyel kapcsolatban? K6szdn<im.

napirendi pontot lez6rom. A mai tildst berekesztem. A soron

jrinius 15-en lesz, ugyanebben a leremben. ugyanebben az

sz6pen Mindenkinek a mai munk6j6t. Tov6bbi szep napot!

KOVAC PETER
Lev el€t az illet6kes alpolgirmeslemek tov6bbitottam. Tovribbi k6rdez6t nem liitok. Ezzel en a

k6vetkez6 k6pvisel6-testtilete i i.il6s

id6pontban v6rhat6an. K6szdndm

Jelen jeryz6ktinlv lez{rds6ra 15:34-kor keriilt sor'

kmf.

ca/ /,4)
Dr. Csomor Ervin

jegzd
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